
MiWVI
NAVAL KUPCEV
LE NA TELEVIZIJI

str. 4

CENA 200 SIT / POŠTNINA PLAČANA PRI POŠTI 6310 IZOLA- ISOLA

Siili
ŠPORTNI RIBOLOV 

JE LUKSUZ 
str. 7

06164-ŠTEVILKE ZA SRECO SPOMINI NA MARICO
(Mef) Objava šestmestnega števila zapisanega v naslovu 
tega prispevka bo prinesla veliko zadovoljstva v eno od 
izolskih družin. To je pravzaprav dogodek, ki si ga vsi 
želimo, čeprav običajno pravimo: »Saj vemo, da ne bomo 
nič zadeli ampak vseeno...«
V obdobju, ko je zelo malo tistih, ki dajejo in vse več 
tistih, ki jemljejo, so nagrade za sodelovanje v 
promocijski akciji December v Izoli prijatna sprememba 
in verjamemo, da bodo marsikomu polepšale ta nič kaj 
prijazen januar. To je namreč mesec, ko je treba 
privarčevati tisto, kar smo zapravili ob koncu decembra, 
je mesec ko je proizvodnja že po pravilu slabša kot druge 
mesece in je mesec, ko nas država razveseli z novimi 
obremenitvami, saj ji redno zmanjkuje denarja za polnjenje 
proračuna, državljani pa si še vedno potrpežljivo trgamo od 
ust in dajemo nenasitnemu zmaju njegove žrtve.

in kupili za tokratno akcijo 
December v Izoli so 
pravzaprav najlepši del te 
akcije, saj trgovci na splošno 
ocenjujejo, da so njeni

fC Banica Koper

16. januar 2003

konkretni učinki vse manj opazni. Glavni razlog je seveda 
zmanjšana kupna moč, ki je ni moč niti primerjati s tisto 
ob začetku devetdesetih let, pomembne pa so tudi 
spremenjene navade naših potrošnikov. Nakupovanje v 
velikih trgovskih središčih je zelo prizadelo male trgovce 
v starem delu mesta, če pa se že odločajo za nakupe doma 
gre v glavnem za nakupe prehrambenih izdelkov. Tisti, ki 
razmišljate drugače se lahko vprašate, kje ste decembra 
kupili smučarsko opremo, kje ste kupili darila za Božička 
ali Dedka mraza, kje ste kupili darila za službo in kje ste 
kupili silvestrski pršut. In da ne bomo ocenjevali le 
ravnanja za nazaj se kar lepo vprašajmo: »Kam smo se 
odpravili po nakupih ob januarski razprodaji tekstila?« V 
izolskih trgovinah namreč ni bilo opaziti prav nobene 
gneče pa čeprav so tudi izolski trgovci pripravili kar lepe 
popuste, marsikatero blago pa je že tako ali tako moč 
kupiti ceneje kot v velikih, navidezno cenejših trgovskih 
centrih.
Akcija December v Izoli je letos razveselila predvsem 
kupce, zares uspešna pa bo takrat, ko se je bodo od srca 
razveselili tudi trgovci.

OBALA V MALEM
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Čeprav s pomanjkanjem bontona 
smo v Izoli dobili klona.

Po ovci Dolly in punčki Evi 
smo zdajle priče tej-le revi. 

Kloniranje je namreč težko delo 
in nam ni čisto vse uspelo.

A je pomembna dobra volja, 
ker smo ljudje prišli z vesolja. 

Mi smo storili kar se da, 
in to je naša Marica.

Če pa na koga vas spominja 
ste ena čist' navadna...

///arto
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za zdravo življenje
Tomažičeva 10, Izola

(Hotel Delfin - vhod s parkirišča) 
Urnik: 8 -12,15 -18, sobota: 8 -12 
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PTT's ÌVOT DEAD
V tej rubriki objavljamo pisma z odgovori, mnenji in razmišljanji bralcev tega 
časopisa paludi tistih, ki so v časopisu slučajno omenjeni in se jim zdi vredno 
ali potrebno odgovarjati na tu kaj izrečena in zapisana mnenja drugih. Seveda 
v uredništvu pazimo, da objavljamo le tista pisma, ki so v skladu z zakonom o 
medijih ter niso žaljiva ali bi lahko drugače prizadela kogarkoli. Pri odločanju 
o objavi se uredništvo odloča v skladu z lastno uredniško politiko in v tradiciji 
sodobne demokracije in obveščanja.

POŠTENI BO)
Stari Rimljani so imeli zelo urejeno in pravično sodstvo. Kako 
ne bi, ko pa so uporabljali znamenito Rimsko pravo!! Bili so 
menda tudi zelo prizanesljivi in velikodušni do obsojencev. 
Nekoč so v starem Rimu obsodili Žida na smrt. Toda, obljubili 
so mu, da ga bodo pomilostili, če se bo hrabro in pošteno boril. 
Odpeljali so ga v areno, ga zakopali do vratu v pesek in spustili 
leva. Ko je lev zagledal Žida, je skočil nanj, vendar je napačno 
ocenil razdaljo in je zletel Židu čez glavo. Žid je izkoristil 
trenutek in mu je med naletom odgriznil jajca. Zgroženo 
Rimsko občinstvo je videlo ubogega leva, kako se zvija od 
bolečin in je, razjarjeno zaradi Židovega nesramnega "nizkega 
udarca", začelo vpiti in ga zmerjati, naj se vendar bori pošteno, 
če hoče biti svoboden.
Zgodovina sicer ne navaja, kako seje boj končal in če sije Žid 
priboril svobodo, Toda, ta dogodek jasno izpričuje, da so že stari 
Rimljani nadvse ljubili pravico in "fair play".
Še danes se študentje prava širom sveta navdušujejo nad 
Rimskim pravom,kar pa ne pomeni, da se raznim Židom in 
"Židom" po svetu godi kaj drugače.
Lep pozdrav.

Ivan Pavlovec

MANDRAČ 
JE PRAVO DARILO
Predstavljajte si paket v 
katerem je 50 številk tednika 
Mandrač, ki ga raznašalec ali 
poštar vsak četrtek odloži v 
vaš nabiralnik. Mandrač je 
darilo, ki traja celo leto. Če še 
niste naš naročnik pokličite 
uredništvo 
(tel.: 64 00 010), 
pošljite fax ( 64 00 015) ali 
elektronsko pošto 
( urednistvo@mandrac.com)

Vprašanja in pobude občinskih svetnikov
OD VAROVANJA ŠOLE DO IGRALNICE ZA OTROKE
Na četrtkovi seji bodo občinski svetniki še enkrat ponovili nekatere 
svoje pobude ali vprašanja, verjetno pa bodo deležni tudi 
odgovorov nanje. Poglejmo prve pobude iz vrst novoizvoljenih 
občinskih svetnikov.

DPM V VSE KRAJEVNE SKUPNOSTI
Damjan Barut, svetnik liste Mladi za Izolo, je na občinske strokovne 
službe naslovil pobudo, da se dejavnost izolskega Društva prijateljev 
mladine, ki ima zdaj sedež in prostore za delovanje le v KS Staro mesto, 
prenese tudi v druge krajevne skupnosti. Delovanje krožka Zvezdice se 
je namreč pokazalo kot izredno uspešno in koristno, zato bi bila takšna 
dejavnost zelo koristna tudi v drugih delih mesta in tudi na podeželju, 
saj je povsod dovolj mladih, ki potrebujejo takšno možnost 
organiziranega preživljanja prostega časa.

RAZVOJ PODEŽELJA
Branko Simonovič je v imenu svetniške skupine DeSUS dal pobudo, 
naj županja imenuje posebno delovno telo - komisijo za razvoj 
podeželja, katere naloga bi bila predvsem skrb za pospešeno komunalno 
opremljanje podeželja s čimer bi se na podeželju izboljšali pogoji 
življenja, kakovost okolja in izboljšale možnosti razvoja gospodarskih 
dejavnosti.

VAROVANJE ŠOLE
Robert Mulec je v imenu kluba svetnikov LDS vprašal, kaj se dogaja s 
projektom varovanja osnovne šole Vojke Šmuc. Projekt je bil 
predstavljen že pred več kot letom dni, denar zanj je bil že predviden, 
vendar šola še vedno nima ustreznega varovanja. Zanima ga ali se bo to 
zgodilo v tem letu.

IGRALNICA V MESTU
Robert Mulec je naslovil tudi pobudo za ureditev prostoraza aktivno 
preživljanje prostega časa izolskih malčkov in njihovih staršev. Mladi 
starši so menda ževečkrat izrazili željo po skupnem prostoru, ki bi bil 
namenjen njihovemu druženju, urejen pa naj bi bil kot nekakšna 
igralnica, predvsem za predšolske otroke. Še posebej je takšna potreba 
izražena vzimskem času, ko so zunanja igrišča takorekoč neuporabna, 
drugih prostorov za igro in druženje predšolskih otrok pa ni.

M/ Študentski servis Consorzio studentesco servizi

STUDENTE^
zavod za posredovanje del dijakom in študentom

Župančičeva 14/111,6330 Piran-Pirano, tel. 05/671 00 20, fax.: 05/671 00 21

OE IZOLA, PITTONIJEVA 4( vhod s Postojnske ulice ) Izola, tel.: 05/663 40 15

fotokopij

VELIKA PONUDBA DEL !
Junior d.o.o. - Industrijska cona 9/e - Izola
GROSISTIČNA PRODAJA - ZA PROMOCIJO IN PROSTI ČAS
TRENIRKE ZA ODRASLE 3.200,00 SIT DELOVNI ŠKORNJI 980,00 SIT
POLO majica 165gr 1.161,00 SIT DELOVNE ROKAVICE 165,00 SIT
BREZROKAVNIKI 2.450,00 SIT TUTE za delavnice v barvah 4.027,00 SIT
BUNDE ZA ODRASLE od 4.259,00 SIT DELOVNE HAUE že od 3.120,00 SIT
KAPE 235,00 SIT

OBLAČILA ZA GOSTINSTVOIII 
Vse cene so brez 20% DDV

Informacije:
Tel : 05/ 640 0 4 98

Fax: 05/641 50 81 
od 8h-16 h (ob delavnikih)

VSE ARTIKLE LAHKO TISKAMO IN VEZEMO ■ PO DOGOVORU !
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3. redna seja Občinskega sveta ^

NAMESTO TREH LE DVA PODŽUPANA
V četrtek 23. Januarja se bodo na svoji 3. Redni seji zbrali izolski 
občinski svetniki in obravnavali kar nekaj kadrovskih vprašanj ter 
vprašanj v zvezi z zadnjimi lokalnimi volitvami.Obravnavali bodo 
namreč poročila organizatorjev volilne kampanje, tako da bomo 
sploh izvedeli, koliko denarja je porabila katera od strank ali list v 
predvolilnem obdobju.

BARUT ODSTOPIL MANDAT
Poročali smo že o zapletu v zvezi z mandatom 
izvoljenemu kandidatu liste Mladi za Izolo 
oziroma, Damjanu Barutu, ki je zaposlen v 
občinski upravi, kar je nezdružljivo s funkcijo 
občinskega svetnika. Barut, ki je bil tudi prvi 
človek te liste, je bil izvoljen v 3. volilni enoti 
(Jagodje in Korte), se je moral odločiti med 

funkcijo občinskega svetnika in službo v občinski upravi, kjer med 
drugim pokriva tudi področje civilne zaščite.
Na voljo je imel mesec dni časa, nekaj pred novim letom (29. 12.) pa je 
komisiji za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja podal pismeno 
izjavo s katero seje odločil ostati v službi v občinski upravi občine Izola. 
Njegov mandat bo tako prevzela drugoizvoljena kandidatka v isti volilni 
enoti, to pa je Nataša Ružnič, sicer študentka prevajalstva na Filozofski 
fakulteti v Ljubljani. Njen mandat bodo občinski svetniki najverjetneje 
potrdili že na tej seji občinskega sveta.

EN PODŽUPAN MANJ
V prejšnjem mandatu je izolski občinski svet imenoval tri podžupane in 
v ta namen celo spremenil občinski statut, vse pa je bilo posledica 
medstrankarskih dogovarjanj in kupčij. Še pred volitvami je bilo s strani 
koalicije ob županji slišati o imenovanju treh podžupanov, takoj po 
volitvah pa je že padla odločitev, da bomo imeli v občini le dva 
podžupana Glede na to, da vsako podžupansko mesto prinaša kar nekaj 
stroškov (okrog milijon letno) je takšna odločitev razumljiva, seveda pa 
je to tudi posledica izida volitev, saj zmagoviti koaliciji (ta ima glas več 
od opozicije) zaenkrat ni treba sklepati posebnih kupčij v katerih bi bila 
vračunana tudi funkcija podžupana.
Županja Breda Pečan občinskim svetnikom predlaga, da za podžupana 
imenujejo Silvana Sau-a, svetnika narodnosti, kije bil podžupan tudi v 
prejšnjem mandatu, in Branka Simonoviča, svetnika stranke DeSUS. 
Branko Simonovič, sicer direktor Hotela Delfin, bo tudi takoimenovani 
aktivni podžupan, ki v primeru predčasnega prenehanja mandata županji 
prevzame funkcijo župana do razpisa nadomestnih volitev. Oba 
predlagana župana sta sicer iz vrst predvolilne koalicije, ki je nastala 
pred novembrskimi volitvami in zdaj obvladuje relativno večino v 
občinskem svetu z 12-timi glasovi proti 11-tim glasovom opozicije.

TURISTIČNO OBČINSKI SPREJEM
V restavraciji Kamin na Belvederju sta županja občine Izola, Breda Pečan 
in predsednik upravnega odbora GIZ za turizem, Branko Simonovič, 
pripravila tradicionalni novoletni sprejem za izolske in obalne 
gospodarstvenike in turistične delavce Županja je v pozdravnem govoru 
nanizala nekaj značilnosti lanskoletnega poslovanja v izolski občini in 
predstavila letošnje velike investicije, od dograditve OŠ Livade, ki bo 
tako postala devetletka do gradnje krožišč na Dantejevi ulici in 
Prešernovi cesti Branko Simonovič pa je povedal, da smo v Izoli lani 
presegli 375.000 nočitev in da trenutno v hotelskih hišah potekajo 
vzdrževalna dela v skupni vrednosti 450 milijonov tolarjev.
Seveda pa so bili največ pohval deležni kuharji Restavracije Kamin, ki 
so pripravili takšno manjado, da nekaterim še par dni ne bo treba na kosilo.

ZANIMIV RIŽANSKI VODOVOD
Časi se spreminjajo in nekoč so občinske skupščine s težavo našle 
delegate, ki so bili pripravljeni prevzeti določene funkcije v 
skupščinah javnih zavodov in ustanov, danes pa takšnih težav ni 
več. Temeljni razlog je seveda obvladovanje ključnih pozicij v 
nekem okolju, ne gre pa spregledati tudi dejstva, da sodelovanje v 
takšnih organih ni več zgolj volontersko delo.
V prejšnjem mandatu sta bila člana skupščine Rižanskega vodovoda 
dva podžupana in takšen predlog so pripravili tudi za novo mandatno 
obdobje skupščine Rižanskega vodovoda. Za člana in namestnika člana 
skupščine bodo tako predlagali oba novopredlagana podžupana, 
Branka Simonoviča in Silvana Sau-a Za članico nadzornega odbora 
Rižanskega vodovoda pa je ponovno predlagana županja Breda Pečan, 
kije svojo kandidaturo pojasnila tudi s tem, daje prisotnost županov v 
nadzornem odboru zelo koristna, saj s svojim vplivom lahko prispevajo 
k urejanju nekatereih, za občane zelo pomembnih zadev, vezanih na 
vodooskrbo.
Ob tem pa je še pojasnila, daje Rižanski vodovod javno podjetje, ki bo 
v kratkem izplačalo svoje obveznosti do mednarodnega kredita, kar 
pomeni, da bo tudi poslovno zanimivo in zato je treba v njegovo 
upravljanje imenovati ljudi, ki bodo znali uveljavljati interese občine iz 
katere prihajajo. Da gre za kadrovsko zanimivo destinacijo priča tudi 
veliko število kandidatov za bodočega direktorja Rižanskega 
vodovoda. Med kandidati so tudi trije Izolani, eden med njimi menda s 
kar dobrimi možnostmi za končno imenovanje na to funkcijo.
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Referendum šele bo, zakon pa že velja

ZELO STROGA, A NEZRELA DRŽAVA
Seveda ni novost, da je slovenska država zelo stroga do tistih, ki jih 
kaj dolgujejo in da svoje terjatve vedno izterja z vsemi zamudnimi 
obrestmi vred, hkrati pa je izredno neresna in neredna plačnica, 
kar vzadnjem obdobju lahko potrdijo tisti slovenski in tudi izolski 
kmetje oziroma najemniki kmetijskih površin, ki so ostali brez 
poplačil vsaj dela škode, ker država denarja pač nima.
Zelo podobno je tudi ravnanje države v primeru vračanja vlaganj v 
javno telekomunikacijsko omrežje. Državni zbor je namreč 4. julija 
lani sprejel Zakon o vračanju vlaganj v javno telefonijo, skoraj 
istočasno pa gaje v presojo dobilo tudi ustavno sodišče, prav to nedeljo 
pa se bomo na referendumu odločali o bistvenem vprašanju tega 
zakona, namreč o tem, koliko bo država dejansko vrnila v telefonijo 
vloženega denarja slovenskih državljanov.
Neglede na to, da izid referenduma lahko postavi pod vprašaj zakon v 
celoti pa je treba njegova določila upoštevati in spoštovati, med drugim 
predvsem tisto o določitvi načina sestave seznama upravičencev, 
način ugotavljanja sorazmernih deležev vračila ter pogoje in rok 
vračanja teh deležev. Naj poenostavimo: Zakon je določil, da mora 
občinski svet sprejeti predpis, ki bo določlil kako bo potekalo vračanje 
dela vloženih sredstev za telefonijo med lokalno skupnostjo in 
fizičnimi osebami. Ker so pogodbe o sovlaganju sklepali naročniki in 
krajevne skupnosti je smiselno, da Občinski svet imenuje komisijo, ki 
bo prevzela enotno urejanje teh zadev.
Seveda tega Občinski svet ne počne zgolj zaradi formalnosti pač pa 
zato, ker bi, po šestem členu omenjenega osporavanega zakona, lokalna 
skupnost morala to storiti že do septembra meseca V nasprotnem jo 
namreč lahko doleti kazen v višini pol milijona tolarjev in kolikor to 
državo poznamo je sposobna terjati celo plačilo kazni za nespoštovanje 
zakona, ki lahko v celoti pade. O tem, da se je vse skupaj dogajalo tik 
pred volitvami pa skoraj ni vredno izgubljati besed.

DOGOVOR O VARNI HIŠI
Izolska in piranska županja ter koprski župan so se na prvi 
takoimenovani koordinaciji dogovorili o pripravah na ureditev 
takoimenovane varne hiše, ki je namenjena predvsem žrtvam 
nasilja v družini. Gre za urejeno stavbo v kateri lahko najdejo 
zatočišče tiste ženske in otroci, ki so žrtve različnih oblik nasilja in 
se morajo umakniti pred grožnjami in napadi soprogov ali 
izvenzakonskih partnerjev.
Takšne vame hiše imajo že v velikem številu slovenskih občin, na obali 
pa je doslej še ni bilo. Prav zato so se dogovorili, da bodo od ministrstva 
za delo, družino in socialne zadeve skušali dobiti zagotovilo, da bo 
ministrstvo odstopilo stavbo, ki jo ima v lasti v eni od obalnih občin, 
za ureditev takšne hiše. Poleg tega so se obvezali, da bodo v proračunih 
za leto 2003 rezervirali po 3 milijone tolarjev, še pred marcem pa bodo 
izpeljali veliko dražbo umetniških del (najverjetneje na katamaranu 
Prince of Venice), s katero naj bi pridobili šenekaj denarja za ta projekt. 
Urejanje vame hiše naj bi se začelo ob koncu tega leta.

mm
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LONDONm 
PARIZ
tel:. 01/ 426 80 61
e-mail: twin@siol.net

V NEDELJO NA REFERENDUMA
To nedeljo, 19. januarja, bomo volivci dobili možnost hkratnega 
odločanja o dveh ločenih referendumskih vprašanjih - eno bo s 
področja železnic, drugo pa v zvezi s telekomunikacijami. S takšnim, 
skupnim referendumskim odločanjem si bo država zmanjšala 
stroške njune morebitne izvedbe na različen dan.
Republiška volilna komisija je za 19. januar razpisala dva predhodna 
zakonodajna referenduma, in sicer se bomo na prvem, v zvezi s 
predlogom zakona o preoblikovanju in privatizaciji javnega podjetja 
Slovenske železnice, odločali o tem ali se Slovenske železnice rešuje v 
celoti ali pa jih rešujejo po delih tudi z možnostjo prodaje oziroma 
privatizacije Minister Presečnik je posredno pozval proti pozitivnemu 
izidu na referendumu o železnicah, češ da bi pozitiven izid pomenil oviro 
pri sanaciji železnic, "njihovo reševanje pa bi bilo v primem uspešnega 
referenduma tudi bistveno oteženo, saj s tem, kar je predlagano na 
referendumu, dejansko ohranjamo zdajšnje stanje".
Drugo referendumsko vprašanje pa je v zvezi s predlogom zakona o 
spremembah in dopolnitvah zakona o vračanju vlaganj v javno 
telekomunikacijsko omrežje Čeprav gre za dve različni področji je 
bistvo tudi v tem primem dokaj primerljivo. Tudi v tem primem gre za to, 
koliko naj država vme tistim, ki so v prejšnjih letih vlagali svoj denar v 
razvoj telefonskega omrežja v 
Sloveniji. Minister Pavel Gantar 
razlaga, da imajo pobudniki, ki nekaj 
ponujajo, vedno prednost, zavrača pa 
posamezne namige, da bi se s 
pogajanji referendumu lahko izognili.
Dokaz, da so pobudniki po sodbi 
ustavnega sodišča na vsak način želeli 
na referendum in da se sploh niso 
želeli pogajati, je zahtevek po stoodstotnen vračanju vlaganj, zapisan 
na referendumskih listih. Sicer pa bo ministrstvo svoja stališča objavilo 
tudi na letakih, ki bodo pozivali volivce naj gredo na volišče in glasujejo 
proti.
Kakor običajno, bomo volilke in volilci svoje glasove lahko oddali na 
voliščih, ki bodo odprta med 7. in 19. uro, glasovali pa bodo tako, da 
bodo na dveh ločenih glasovnicah obkrožili besedo "za" ali "proti". 
Predhodna zakonodajna referenduma sta v skladu z zakonom o 
referendumu in o ljudski iniciativi za zakonodajalca zavezujoča, kar 
pomeni, daje državni zbor vezan na njun izid. (DM)

KO REFERENDUM PRIPRAVI VLADA.
Pravica da Iz alni?

©
a siuv 
}KA O L/

HaforentJumali«) vpratanja;

Na referendumu za vstop 
Slovenije v NATO glasujem:

VOLILNA KAMPANJA NI POCENI
Zakon o volilni kampanji določa, da so stranke in liste računskemu 
sodišču in občinskemu svetu dolžne podati poročilo o tem, koliko 
denaija so porabile v predvolilni kampanji, kje so ga pridobile in kje so 
ga porabile. Do časa oddaje gradiva za sklic četrtkove seje so poročila 
poslale: LDS, SMS, Neodvisna lista za Izolo - Mojca, Stranka 
ekoloških gibanj Slovenije, Naprej Slovenija in Lista Mladi za Izolo, 
kasneje, vendar v roku (60 dni po volitvah) pa so to storile še: ZLSD, 
DeSUS, ZZP, SLS in SDSi Čakajo pa še poročila Liste za Izolo - 
Egidio Krajcar, NDS in ZZP.
Iz priloženih poročil lahko razberemo, da so v LDS za volitve vseh 
občinskih svetov in županov namenili nekaj manj kot 22 milijonov 
tolaijev, Mojca Ferie Brezavšček je za kampanjo porabila 296.000 
tolarjev, skoraj celotno vsoto (284.000) pa je prispevala lastnega 
denarja. Stranka mladih Slovenije, stranka ekoloških gibanj in 
Naprej Slovenija so dejansko podale samo zahtevek za povračilo dela 
stroškov, ki pa jih niso priložile oziroma jih niso NITI imele. Lista 
Mladi za Izolo je v predvolilni kampanji porabila 750 tisočakov, od 
tega je bilo 600.000 sponzorskih sredstev pravnih oseb, 150 tisočakov 
pa so prispevale fizične osebe. ZLSD je na ravni države skupaj porabila 
30 milijonov, SLS za vse volitve svetnikov in županov skupaj okoli 78 
milijonov, SDS za lokalne in predsedniške volitve okoli 92 milijonov, 
DeSUS je v Izoli porabil 226 tisočakov, Samozavestni, mladi, 
simpatični Izolani pa okoli 130 tisoč tolarjev. Ni kaj, oblast stane..
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Januarske razprodaje konfekcije

GNEČA JE SAMO NA TV
S televizijskih zaslonov so nam v ponedeljek in torek poročali o velikih 
gnečah v trgovinah s konfekcijo, saj so se začele tradicionalne razprodaje. 
Gneče so bile prave, le pravih kupcev je bilo bolj malo in mnogi so povedali, 
da si bolj ali manj ogledujejo, kupili pa bodo tisto, kar res potrebujejo.
Seveda so posnetki razprodaj in gneče nastali v velikih trgovskih središčih ob

Ljubljani, če pa bi se novinaiji 
odpravili v stari del mesta bi lahko 
poročali o bolj ali manj praznih 
ulicah in o zaskrbljenih prodajalcih, 
ki so prav tako razobesili velike 
plakate z napisi o razprodaji, kupcev 
pa ni od nikoder.
Nekaj zelo podobnega bi seveda 
lahko poročali tudi iz drugih 
slovenskih mest in Izola pri tem ni 
izjema. Prav vse trgovine v starem 
delu mesta in tudi tiste izven so

ponudile znižane cene zimskih 
programov, marsikatera od teh cen 
pa je tudi nižja od tiste, ki so jo 
določili v velikih središčih, toda 
reklama je naredila svoje. Seveda si , 
nobena od malih trgovin ne more 
privoščiti reklame na nacionalki, saj ' 
je ta dražja od njene celotne 
vrednosti, kupci pa verjamejo : 
reklami in hitijo tja, kamor jih j 
vabijo mediji. H

Marsikdo se iz teh nakupovalnih 
pohodov vrača razočaran in ko bo čez 
dan ali dva šel mimo izložbe v svojem 
mestu bo opazil, da bi isti izdelek lahko 
kupil korak od doma ceneje kot ga je 
kupil na tako oglaševani razprodaji. 
Zato si vzemite čas tudi za ogled malih 
trgovin in videli boste, da tudi tam imajo 
marsikaj lepega in vašemu žepu 
primernega.

"Perilo moči"
usmerja čisto energijo iz okolice v vaše telo

Oglejte si o tem serijo oddaj na TV 3 ob sredah zvečer, 
s ponovitvami ob vikendih.

REVITA

URNIK: 8-12 in 15-18, sobota 8-12

UGOTOVITE, kaj vse lahko storile za svoje zdravje. Obiščitenas.
T

Izdelki za zdravo življenje

,......

'• ......................................................... ... . -

Iz Urada Republike Slovenije za prostorsko planiranje so na Občino Izola poslali 
najnovejšo verzijo izvedbe priključka Izole na hitro cesto. Zamisli države in 
občine so vse bližje in če bo občini uspelo prepričati državo, da sofinancira 
nadaljevanje gradnje južne obvoznice bo ta projekt doživel srečen konec.

LIVADE II. SODIJO V LJUBLJANO
V Izoli smo brez velike strokovne razprave sprejeli zazidalni načrt Livade 
II. s katerim smo tam zarisali gradnjo velikega vodnega parka, ob njem pa 
hotele, igrišča in mimogrede še nekaj apartmajev. Kot smo napovedovali so 
apartmaji zgrajeni, o vodnem parku pa ni ne duha ne sluha, končno pa je 
zazidalni načrt še padel na Ustavnem sodišču.
O tej vsebini so govorili politiki in novinaiji, strokovnjaki za urejanje prostora 
pa bolj malo. Zato smo z zanimanjem v sobotni prilogi Dela z dne 23. 
novembra lani brali pogovor s Carlom Steinitzem, direktorjem doktorskega 
programa na oddelku za krajinsko arhitekturo Harvardove univerze V 
daljšem pogovoru smo našli tudi ta zanimiv odlomek.
Umetne krajine - kaj je to?
To so virtualne krajine. Na primer nakupovalni ventri. Pa Disneyland. Na 
Japonskem in v ZDA dvoranska smučišča. V vodnih parkih ustvarjajo valovanje 
oceanov. Vse to so nove oblike krajine. Uživam v nekaterih od njih. Mnoge od 
teh novih krajin so bile iznajdene in zgrajene zelo na hitro, medtem ko so mnoge 
krajine, ki so sad preteklosti, bile iznajdene skozi daljše časovno obdobje.
Nekaj mi pravi, da nove krajine ne bodo dolgega veka. Trajati utegnejo leta, 
desetletje, morda dvajset let, nato pa bodo propadle, ker so v temelju bolj ali 
manj samo stavbe. Za njimi ne stojijo naravni procesi, ki bi jih vzdrževali, 
ohranja jih ekonomski interes. In ko bo ekonomski interes izpuhtel, bodo 
izpuhtele tudi one.
Vzemite primer: Predstavljejtc si, da nekdo reče, da bi Izola morala imeti 
največji vodni park na svetu. Če bi bili na Japonskem, bi bilo to povsem realno 
vprašanje. Tu, v Sloveniji, pa je moj odgovor, da tega ne bi smeli narediti. 
Največji vodni park na svetu bi morali zgraditi sredi predmestnega 
nakupovalnega centra v Ljubljani. Zakaj? Ker bo največji vodni park na svetu 
čez dvajset let ruševina, medtem ko bo Izola še vedno tam, kjer je že stoletja. Če 
vodni park zgradite na obrobju Ljubljane, si lahko privoščite, da ga čez 
desetletje porušite in zgradite stanovanjske hiše. Seveda lahko rečete, da nočete 
največjega vodnega parka na svetu. Toda v resnici ga hočete imeti. To je dobro 
za ekonomijo, ljudje bodo v njem uživali. Naklonjen sem uvajanju novotarij, le 
razmišljati je treba o njih skozi nekoliko daljšo perspektivo.
V Sloveniji me vedno znova impresionira raznolikost visoko kakovostne 
krajine. Vselej name naredi vtis tudi visoka kakovost raziskovanja in 
poučevanja na univerzi. Zato me nekoliko bega, da države, koi ima tako 
kvalitetno krajino, ki je sposobna razumeti krajino, ki ima vizijo ravnanja z 
nacionalno dediščino in katere ljudje so izobraženi, ne pazi bolj, kaj se dogaja z 
njeno krajino in na demokratičen način oblikuje in potem tudi udejani zamisli, o 
katerih se pri vas - to vem zagotovo - govotri vsaj že trideset let. Tveganje, ki ste 
mu izpostavljeni zaradi velike hitrosti spreminjanja krajine, je ogromno. Ljudje 
bi morali razumeti, kakšnemu tveganju se izpostavljajo s tiranijo svojih malih 
odločitev. Pod vprašaj ne postavljajo samo dediščine, ampak tudi svojo blaginjo. 
Imate Še približno dvajset let, največ eno generacijo časa, da ta proces 
zaustavite; potem bo prepozno.
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Država je gospodar morja

ŠPORTNI RIBOLOV JE LUKSUZ, KI SE PLAČA
Kmetijsko in okoljsko ministrstvo skušata uničiti športno zvrst, katere krovna organizacija je članica Olimpijskega 
komiteja Slovenije. Evropa ne pozna taks za športni ribolov. Županji in župan so pisali kmetijskemu ministru.

Med ribiči pa res ni miru. Potem ko je Zakon o ribištvu vnesel celo 
vrsto novosti med poklicne ribiče in med drugim izbrisal 
takoimenovane popoldance, je predlog pravilnika o športnem 
morskem ribolovu strašno razjezil to kategorijo ribičev, ki Ministrstvu 
za okolje in kmetijskemu ministrstvu ter svetovalcem vlade za ribištvo 
očitajo popolno ignoranco in nestrokovnost ter odločno nasprotujejo 
sprejemu takšnega podzakonskega akta. V njihovo podporo je stopil 
tudi predsednik Olimpijskega komiteja Slovenije, piranska in izolska 
županja ter koprski župan pa sta na obe ministrstvi naslovili poseben 
dopis s katerim predlagata naj vendarle upoštevajo vsaj nekatere 
pripombe športnih ribičev, njihovih klubov in zveze.

DRŽAVA JE ZARAČUNALA RIBE
Čeprav so osnovni razlogi za nasprotovanje temu pravilniku, v nekaterih 
delih, strokovno povsem utemeljeni je vsem bolj ali manj jasno, da gre 
predvsem za denar. Država bi ga rada dobila, ribiči pa ga ne bi radi plačali. 
Pravilnik namreč določa, da bo moral vsak športni ribič (torej vsak, ki je 
član društva oziroma zveze za športni ribolov na morju in redno poravnava 
članarino), državi v njen proračun plačati 20.000 tolarjev letne pristojbine, 
poleg tega pa še 4.250 tolarjev za upravno takso in seveda okoli 10.000 
tolarjev letne članarine matičnemu društvu, kolikor so plačevali doslej za 
članarino in ribiško dovolilnico. Namesto 10.000 tolarjev bodo morali 
plačati 34.250 tolarjev, dobili pa ne bodo prav nič več kot so dobili doslej.

KAJ PRAVIJO V MENOLI?
Marino Kralj, predsednik Morsko športnega ribolovnega kluba Menola je 
tako-le opisal dogajanje v zvezi s sprejemanjem tega dokumenta, ki je 
podzakonski akt poleti sprejetega Zakona o morskem ribištvu.
- Pravilnik o športnem ribolovu ne gre skozi parlament ampak ga bosta 
podpisala oba ministra in se objavi v Uradnem listu. Prav zato se tudi 
bojimo, da so vse naše pripombe preslišane in spregledane. Na lanski 
skupščini Zveze za športni ribolov na moiju smo tja povabili svetovalca 
vlade za ribištvo, Franca Potočnika, od katerega smo želeli izvedeti, kje bo 
naše mesto v novem Zakonu o morskem športnem ribolovu. Takrat nam je 
zatrdil, da bo to rešeno v sklopu obravnave celotnega zakona. Kasneje smo 
klubi dobili v vpogled prvi osnutek tega pravilnika, ki smo ga obravnavali, 
pripravili pripombe, jih obdelali še na ravni naše Zveze in povedali, da 
takšen kot je, ni sprejemljiv. Dogovorjeno je bilo, da se bomo ponovno 
dobili do jeseni, vendar enostavno niso imeli časa za nas, saj so imeli veliko 
drugih pomembnejših stvari, od mleka do norih krav, par dni pred novim 
letom pa so oni sklicali sestanek na sedežu naše zveze.

NESTROKOVNO IN ŽALJIVO
- Na sedež naše Zveze je dr. Potočnik prinesel isti osnutek pravilnika in 
povedal, da je pravilnik dokončen, da o njem ne bo nobene razprave, da ga 
je sestavila strokovna služba na ministrstvu in da nobene od naših 
pripomb niso upoštevali. Povedal je, da sestanek ni pogajalski ampak zgolj 
pojasnjevalni in dodal, da športni ribolov ni ustavna pravica, ampak 
privilegij, ki ga je treba kupiti oziroma plačati in ga izvajati v skladu z 
zakonom o ribištvu.
Seveda smo se mi pripravili na ta sestanek in naši člani iz notranjosti države 
so hitro ugotovili, da je pravilnik pravzaprav kopija tistega, ki velja za 
sladkovodno ribištvo, le da so tukaj pristojbine še višje. Na sestanek smo 
povabili tudi dr. Miroslava Zei-a, ki je svetovalcu očital nestrokovnost in 
nepoznavanje problematike, kar si je, kot vrhunski strokovnjak in 
svetovalčev nekdanji profesor lahko privoščil. Vendar je bil g. Potočnik 
neomajen, ves sestanek pa je bil za vse nas ponižujoč in žaljiv.
- Katere so bile vaše glavne pripombe?
- Bistvena pripomba je seveda cena dovolilnice za ribolov. Doslej je ta stala 
10.000 tolarjev letno, od tega je 3.000 tolarjev ostalo klubu, 7.000 tolarjev 
pa je šlo Zvezi za športni ribolov, kije iz tega financirala organizacijo in 
udeležbo na mednarodnih tekmovanjihv športnem ribolovu.

SLOVENSKI REPREZENTANTI V LUKSUZU ?

S tem pravilnikom pa so dodali še 20 tisočakov za državo in še koleke za 
upravno takso. Poleg tega pa sploh ni jasno, kako se bo to izvajalo, saj naj 
bi Ministrstvo izdajalo dovolilnice, vloge na ministrstvo naj bi šle iz Zveze, 
klubi pa bi zbirali te prošnje in jih pošiljali Zvezi. Skratka, postopek je 
kompliciran in drag, za klube pa še dodatno obremenjujoč, saj se lahko 
zgodi, da bomo naenkrat klubi postali davčni zavezanci samo zato, ker bo 
preko nas šel denar državi, mi pa bomo dejansko dobili le njegovo desetino.

NEZAKONITI ŠPORTNIKI
V Sloveniji je bilo lani registriranih okrog 800 športnih ribičev, največji 
klub pa je prav izolska Menola, ki ima nekaj več kot 200 članov s plačano 
članarino ter večino slovenskih državnih reprezentantov v vseh kategorijah. 
Najboljši so seveda tudi na seznamu kategoriziranih športnikov 
slovenskega olimpijskega komiteja, zato je Ministrstvu za okolje in 
Ministrstvu za kmetijstvo protestno pismo napisal tudi predsednik 
Olimpijskega komiteja, vendar očitno brez posebnega učinka. Avtorji 
pravilnika so neomajni,neglede na vse argumentirane pripombe in vztrajajo 
celo tam, kjer je jasno, da ne morejo zagotavljati zakonitosti.
Eno takšnih področij je vprašanje izdaje dovolilnic za leto 2003. Na 
omenjenem sestanku v Portorožu je svetovalec vlade dejal, da do 
uveljavitve novega pravilnika oziroma do pridobitve novega dovoljenja za 
ribolov športni ribiči ne bodo smeli loviti Seveda bi mu moralo biti povsem 
jasno, da vseh postopkov ni mogoče izvesti prej kot v dveh ali treh 
mesecih, to pa je približno tako, kot če bi smučarjem rekli, da ne smejo 
trenirati pred začetkom smučarske sezone.

DO 5 KILOGRAMOV RIB DNEVNO
Kot je na omenjenem sestanku povedal dolgoletni predsednik zveze za 
športni ribolov na morju Bojan Loboda, so imeli tudi vrsto drugih pripomb 
o novem pravilniku, vendar jih pripravljalni niso upoštevali. Kljub 
pripombam namreč športni in rekreacijski ribiči ne bodo smeli za vabo 
uporabljati žive ribe, saj gre po izjavah svetovalca za mučenje živali, prav 
tako ne bodo smeli uporabljati harpun, parangalov in osti z uporabo 
svetilke, mrež, vrš in drugih živolovnih pasti, ampak le ribiške palice in 
vrvice vseh vrst Podvodni športni ribiči pa bodo smeli uporabljati le sulice 
z ostmi oziroma s harpuno brez eksplozivnega naboja in podvodne puške 
ter harpune vseh tipov, a brez eksplozivnega naboja.
Prav tako športni in rekreacijski ribiči s svojo dejavnostjo ne bodo smeli 
motiti gospodarskih ribičev pri opravljanju njihovega dela, gojiščem rib in 
školjk ter stoječim mrežam se bodo morali izogniti vsaj na dvesto metrov, 
ribiškemu plovilu, ki ribari, pa na tristo metrov.
Dnevno bo športni oziroma rekreacijski ribič lahko izlovil največ pet 
kilogramov rib, za vsak ulov pa bodo morali voditi ribolovni dnevnik in o 
ulovu redno poročati matičnemu društvu. Društvo bo podatke pošiljalo 
zvezi zveza pa bo tako zbrane podatke enkrat letno oziroma do 31. 
decembra za tekoče leto pošiljala Zavodu za ribištvo Slovenije
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Kot je povedal Marino Kralj je plačevanje takse za športni ribolov 
posebnost v evropskem merilu. Zveza je namreč preverjala kako 
imajo to področje urejeno v državah evropske skupnosti in ugotovili 
so, da te vrste takse praktično nikjer ne poznajo. Imajo jo le na 
Hrvaškem in v Črni gori, kjer so jo uvedli največ zaradi turističnega 
ribolova, ki pa ga v slovenskem morju skorajda ni. Izgovarjanje na 
evropsko usklajeno zakonodajo je tako prejkoslej le vedno uspešen 
izhod v sili ob pomanjkanju drugih argumentov.

Tiskanje in izdajanje dnevnih in tedenskih dovolilnic je predlagatelj 
prepustil Zvezi društev za športni ribolov, prihodek od izdaje le-leth 
pa gre neposredno v državni proračun. Ministrstvo bo menda le 
poskrbelo za to, da bo zveza dobila povrnjene stroške založništva in 
izdajanja dovolilnic.

Po napovedih pripravljalcev bi moral zdaj že biti uradno objavljen in 
veljati omenjeni pravilnik o športnem ribolovu na morju. Glede na to, 
da pravilnik še ne velja ribiči dejansko lovijo brez dovolilnic. Z 
ministrstva opozarjajo, da so za kršilce predvidene visoke denarne 
kazni in tudi začasni ali trajni odvzem plovila. Sicer pa naj bi nadzor 
športnega ribolova na morju, poleg inšpektorja za ribolov (po novem 
je ta domačin iz Izole) opravljali še pomorska policija, nadzorniki 
uprave za pomorstvo in celo takoimenovani naravoohranjevalni 
nadzorniki na podlagi zakona o ohranjanju narave.

MANJŠINA ŠKODUJE VEČINI
Zagotovo so imeli tudi sestavljalci pravilnika nekatere upravičene razloge 
za pripravo takšnega osnutka, ki je za večino članstva v ribiških športnih 
društvih nesprejemljiv. Med takšnimi razlogi je tudi ravnanje nekaterih 
športnih oziroma rekreacijskih ribičev, ki so svoj šport oziroma rekreacijo 
spremenili v donosno gospodarsko dejavnost Posamezni "rekreativci" 
namreč nalovijo precej več kot zgolj "za trening" in ulov prodajajo 
gostincem in ribarnicam, vendar bi takšno njihovo ravnanje lahko 
nadzorovali že sami klubi in pravilniki o obvezni označbi izvora hrane, kar 
bi precej omejilo prodajo "na črno".
Tudi zaradi teh posameznikov pa so kratko potegnili tisti, ki se res športno 
ukvarjajo z ribolovom in vsi tisti, ki jim ribolov pomeni to, kar nekaterim 
pomeni odhod v hribe ali nabiranje gob. Med njimi so mnogi starejši, 
upokojeni ribiči, ki enostavno ne vzdržijo brez odhoda na morje in laksa 
ovitega okoli prsta. Gre za ljudi, ki bodo morali polovico svoje penzije 
odšteti za dovolilnico, drugo polovico pa za vzdrževanje čolna, privez 
in gorivo. Pripravljalci pravilnika gotovo niso imeli pred seboj njihove 
podobe ampak so razmišljali o svojih someščanih, ki se pripeljejo enkrat 
mesečno na obalo in si privoščijo ribolov zato, ker je to "in". Njim ta 
strošek ne pomeni veliko, tako kot ne pomeni veliko strošek enodnevnih in 
tedenskih dovolilnic, ki naj bi jih spet začeli prodajati in od katerih klubi in 
zveza ne bodo imeli ničesar. Država je svoje lastništvo nad morjem vzela 
zelo zares, kot da bi ji bilo od vedno dano in kot da bi vanj doslej že kaj 
vložila. Pa mu je bila vse doslej in kaže da bo tudi poslej le samovšečna in 
zlobna mačeha. (Mef)

Še posebej neurejen je status podvodnih ribičev. Podvodni ribolov je 
itak bolj ali manj onemogočen, razen v primeru organiziranih 
športnih tekmovanj podvodnih ribičev. Če se želijo ukvarjati s 
podvodnim ribolovom morajo biti podvodni ribiči člani Zveze društev 
za športni ribolov in plačati omenjenih 34.250 tolarjev, če pa želijo 
sodelovati na mednarodnih tekmovanjih morajo biti ob tem tudi člani 
Potapljaške zveze Slovenije, ki je članica mednarodne zveze za 
podvodni športni ribolov. Zanimivo bi bilo izvedeti mnenje ustavnega 
sodišča glede takšnih pogojev za ukvarjanje z določenim športom, ki 
ima bogato tradicijo v svetu in tudi pri nas.

KDO KOMU POMAGA?
Tako-le smo pred časom fotografirali oba 
ministra, kmetijskega in okoljskega, ko sta 
prišla na pomoč lokalnim politikom in 
varstvenikom okolja, ki so se lotili čiščenja 
morske obale. Glede na to, da je država 

stftfcwar lastnik moija in obale sta pravzaprav 
onadva opravljala svoje redno delo, lokalci 
pa smo jima priskočili na pomoč. Da, 
vloge so zdaj povsem zamenjane.

I Sneg v Izoli

MED ROMANTIKO IN REALIZMOM

Zima je pač letni čas ko je mogoče pričakovati različne vrste težave, od 
nizkih temperatur do zmrzali, snega, ovir na cesti in podobnega. V 
slovenskem Primorju sicer veljajo posebni pogoji, kar je moč razbrati tudi 
iz Zakona o varnosti v cestnem prometu, ki je naredil izjemo v delu ko 
govori o obvezni zimski opremi. Pri nas namreč zimske gume niso obvezne, 
dovolj je, če v prtljažniku vozimo s seboj snežne verige. Razlog za izjemo je 
seveda drugačna klima in malo možnosti, da bi sneženje oviralo normalno 
prevoznost cest.
Toda prejšnji teden seje zgodilo prav to. Sneg, ki je občasno padal skoraj 
teden dni je namreč povzročil kar precej težav v prometu. Nekaj je kriva 
slaba oprema avtomobilov, nekaj tudi neizkušenost voznikov, največ pa so 
k temu prispevale dokaj neopremljene komunalne službe. Najslabše je bilo 
v Piranu, kjer zimske službe takorekoč nimajo in so posipanje cest 
opravljali ročno, v Izoli in Kopru pa so Komunalci bili bolje opremljeni in 
pripravljeni, vseeno pa niso uspeli poskrbeti za vse ceste in poti. 
Najobilnejše snežne padavine ob morju v zadnjih desetih letih 
Meteorologi so izmerili, da tolikšnih količin snega na obali nismo 
zabeležili vsaj desetletje, v Izolski občini pa je to pomenilo precejšnje ovire 
na cesti za bolnico in proti Kortam. Uslužbenci izolske Komunale so morali 
prvič doslej zaradi obilnega sneženja na tovornjak s posipalcem namestiti 
plug, s katerim so odstranjevali sneg s cestišča. Vendar pa je bilo njihovo 
delo velikokrat podobno Sizifovemu, saj so plužili cesto do Kort, ko so se 
vračali pa je bilo na cesti enako snega kot pred pluženjem. Težave so 
dodatno povzročale nizke 
temperature pri katerih sol slabše 
tali led, zato so za posipanje cest 
porabili več kot 11 ton soli in več 
kot 60 kubičnih metrov peska. To je 
seveda več kot imajo pripravljenih 
zalog za izredne zimske razmere, 
zato so po štirih dneh dežuranja bili 
z zalogami že skoraj pri koncu.
Poleg cest, ki so jih posipavali in plužili ves dan po posebej izdelanem 
programu, so se morali lotiti tudi mestnih pločnikov, predvsem na 
avtobusnih postajah. Ko je sneženje pojenjalo so pregledali, očistili in 
posuli kar lepo število sprehajalnih poti in pločnikov, kljub temu pa so bili 
nekateri občani z njihovim delom nezadovoljni.
»To je razumljivo«, je povedal vodja dežurne službe v Komunali Izola, Igor 
France, ki pa je dodal, da toliko snega ni bilo v naših krajih že deset let. Ker 
je nemogoče, da bi z razpoložljivo opremo vse pravočasno očistili, so 
pozvali občane, naj tudi sami odstranjujejo sneg v okolici svojih bivališč in 
večina je to tudi storila, nekateri pa so kar čakali doma in niso prijeli za 
lopato oziroma niso imeli primernega orodja za čiščenje snega in ledu pred 
svojimi hišami in bloki. Kdorkoli je prišel do nas je dobil sol za posipanje 
pločnika in večina pločnikov in poti je bila vendarle urejena in dokaj vama. 
»Seveda pa moramo vedeti, da je sneg nekaj normalnega v zimskih

razmerah in takrat pač ne more biti vse 
urejeno tako, kot da snega sploh ni. Ko 
gremo v Ljubljano se nič ne jezimo, ko 
je parkirišče takorekoč med zameti, pri 
nas pa bi radi, da je sneg le za 
razglednico, vse drugo pa naj bo, kot da 
je poletje«, je pripomnila ena od 
Izolank, ki se je, burji, snegu in ledu 
navkljub odpravila na sprehod po 
zimsko romantični Izoli. (DM)
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Nogomet
IZOLANEVODIBADŽIM
Včeraj so se na prvem letošnjem 
treningu zbrali izolski nogometaši.
Vodil jih je novi trener Vlado 
Badžim, igralski kader pa ostala 
glede na jesensko polsezono 
praktično nespremenjen.
V izolskem nogometnem klubu so 
bili več kot zadovoljni z osvojenim 
sedmim mestom v jesenskem delu & 
drugoligaškega tekmovanja. I
Uvrstitev je celo nad pričakovanji, 
saj je potrebno upoštevati, da smo 
novinci v ligi, finančne razmere pa 
nam niso dopuščale, da bi v ekipo r ,
vlagali veliko denarja. V drugi SNL 
Igra namreč nekaj zelo močnih 
ekip," je povedal Gianni Počkaj 
tehnični vodja MNK Izola. Izolani 
niso imeli večjih nihanj, čeprav je 
igralski kader doživljal pogoste 
spremembe. V zadnjih jesenskih 
krogih je imel trener SilVO BerkO na 
razpolago le polovico članov 
prvega moštva, s katerim je startal 
poleti.
Med prvimi je odšel njegov sin 
Sebastjan, ki je prestopil v 
Triestino. Nato se je poškodoval 
kapetan moštva in najbolj izkušen

KAPUČINO

igralec Amir RUŽniČ. Vodstvo kluba se je za 
sodelovanje zahvalilo EriOHU MohillijU, ki se ni 
ravno odlikoval s športnim življenjem, 
vratarja BOŠka BOŠkOViČa so med prvenstvom 
zvabili v Gorico, tik pred koncem prvega dela 
pa je v italijanskega nižjeligaša iz Gradeža 
prestopil še Igor BOŽIČ. Ob tem Izolanov niso 
obšle poškodbe, najbolj nevaren napadalec 
BaVOr Klariča pa je bil vmes zaradi izključitve 
kaznovan s štirimi tekmami prepovedi 
nastopanj a.. (Primorske novice)

v " ' 71 - ':w

PRIZNANJA CENTRA ZA ŠPORT
Jutri, v petek 17. januarja ob 19.00 bo v 
prostorih Hotela Riviera (gostinska šola), 
tradicionalna podelitev priznanj izolskim 
športnikom za dosežene rezultate v letu 2003. 
Tudi letos bo priznanja prejelo več kot 100 
izolskih športnikov, čeprav so kriteriji za 
podelitev teh priznanj razmeroma strogi. 
Dobijo jih namreč tisti športniki in moštva, ki 
so v prejšnjem letu dosegli eno od prvih treh 
mest na državnih prvenstvih, so bili člani 
državne reprezentance ali so sodelovali na 
evropskih oziroma svetovnih prvenstvih. 
Seveda so priznanja dobili tudi tisti izolski 
športniki, ki niso člani izolskih klubov a 
sodelujejo na tekmovanjih na mednarodni
ravni.

Jadranje
RAZPISAN SPRINGCUP
17. do 20. aprila bo v Izoli 
tradicionalna mednarodna jadralna 
regata za Spomladanski pokal 
Spring Cup, ki bo tudi letos 
privabila v naš zaliv lepo število 
jadralcev v šestih jadralnih 
razredih. Regata, ki je že nekaj let 
uvrščena v mednarodni koledar 
jadralnih regat je lani privabila 
skoraj 200 jadralcev iz 13-tih 
držav, organizatoqi, JK Burja pa 
pričakujejo, da bo podobno tudi 
letos.
Od domačih nastopov bomo 
posebej pazljivo spremljali nastop
Vasilija ebogarja v razredu Laser, 
Vesno Bekleva in Klaro Mavčec ter 
sestri Orel v ženskem razredu 470, 
TejO čeme v razredu Evropa, 
seveda pa lahko preseneti tudi kdo 
od prihajajočih jadralcev, kar še 
posebej velja za lana Mikulina in 
posadko Bekleva - Može v razredu 
470.
O tem, da se Jan Mikulin resno 
pripravlja na letošnjo sezono pa 
priča tudi njegove, nekoliko nora 

zamisel, da se po največji burji in največjem 
mrazu v kratkih hlačah odloči za smučanje po 
vodi pred izolsko marino. Po znanih podatkih 
je preživel.

iieu tritile (ir ii«
April in» April 10
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za Kapučino Šporrt

Rokometna scena je še vedno nekoliko zaspana. 
Pa ne, da bi igralci in uprava zabušavali, priprave 
so v polnem zagonu. Kaj je prinesel premor, 
predvsem, koliko časa bodo ekipe potrebovale 
zaspomladansko prebujevanje. Poznavalcem

rokometa pa seveda ni dolgčas. Mednarodna 
prizorišča so tudi slovensko obarvana in kar nekaj 
rezultatov kaže, da si bo rokomet pridobil stare 
pozicije. Seveda bo glavna tema prihajajoče 
svetovno prvenstvo na Portugalskem. Pripravljalne 
tekme reprezentance vlivajo kar precej optimizma, 
pa vendar predlagam kar precej strpnosti. Izjava 
našega priznanega športnega delavce, da smo vsi 
skupaj nekoliko preveč kritični in neučakani, 
predvsem pa da vsi vse vemo, bi nam morala dati 
misliti. Naša kratka samostojnost nam je 
»zagodla« kar nekaj zamenjav. Dodati temuz, da 
nas je malo, da dosegamo res izjemne rezultate, 
nimamo pa objektivnih kriterijev, predvsem pa 
nimamo (ne vlagamo) v vse spremljajoče stvari 
katere nadgrajujejo vsako športno panogo. 
Problem je seveda širok, zato so vsa »žicanja«

športnikov razumljiva. Težko je zadovoljiti 
potrebam, koliko odrekanja (lastnega) je 
potrebno, vedo in občutijo starši mladih 
športnikov. Izolska športna vsakdanjost je tudi 
nekje tukaj vmes. Jutrišnja podelitev občinskih 
priznanj bo nekoliko »polepšala« vse napore, ki 
so vloženi, predvsem pa upam, da bo dodala še 
novih motivov. Dokazovanje seveda ni edina 
»vrlina« športa, vse ostalo je še kako pomembno. 
To seveda vsi vemo, tudi zapisano je bilo. 
Pozabljamo pa, da amaterizem »umira« in šport 
postaja domena višjih. Razglabljanje o športu je 
neizpeta melodija, vsak ima nekaj svojega, vsak 
bo rad nekaj dodal. Pravilno, toda osnova in 
smisel je samo eden.
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Rokomet-STAREJŠI DEČKI 
Uspešenzačetek 
RK DUPUETRŽIČ:RD IZOLA 19:36
Izolska ekipa starejših dečkov je v novo leto štartala z zmago. Naši 
fantje, ki so pričeli trenirati že v četrtek, 2.januarja, so bili boljši od 
Tržiča. Že na začetku tekme so pokazali da so boljši, ter z goloma 
Mateja Srabodča povedli z 0:2. Kasneje se je razlika enakomerno 
večala, pri gostih je v prvem polčasu zadeval le Primožič, ki je na 
koncu tekme zbral 10 zadetkov in bil tako najboljši strelec tekme.
Ob polčasu je bilo 6:17 in vprašanje zmagovalca je bilo rešeno. V 
drugem polčasu se je našim v napadu še bolj odprlo, izstopala sta 
Jurman In Gomczelj s po petimi zadetki, najvišjo razliko (+17) pa so si 
gostje ustvarili prav ob koncu. Zmaga nad Tržičani je vsekakor 
velikega pomena za samozavest, sicer pa Izolane čaka še veliko težjih 
tekem, kot je bila ta. Ena takih bo verjetno že to soboto, ko v Izolo 
prihaja fifOSUPliB.Verjamemo, da bosta točki ostali doma.
Za Izolo so igrali: Jan Martinčič, Jan Rihter 1, Matej Kleva 2, Amel 
Redžič 2, Tilen Slama, Rok Jurman 9, Matjaž Piantoni-Žeger 1, Rok 
Gomezelj 7, Marko Cvetkovič 2, Matic Čebulj 3, Miran Kaligarič, Uroš 
Srabotič 2, Matej Srabotič 7, Jasmin dedič

Športno društvo Maestral 
vabi v svoje prostore
A. Športna delavnica za otroke od 6-9 let
ponedeljek in sreda od 15.45 do 16.45 v telovadnici OŠ Dante Alighier

S. Rokomet za deklice od 7-10 let
torek in četrtek od 13.30 do 14.30 v telovadnici OŠ Livade

G. Rekreacija za odrasle, študente
petek od 19.00 do 20.00 v telovadnici OŠ Dante Alighieri

Smučanje med zimskimi počitnicami na Pohorju 
117.2-21.2.2003]
za osnovnošolce, dijake, odrasle
Prijave in informacije: ŠD Maestral, Premrlova 1, Izola
tel: 640-41-09, 640-41-10 (od 10. do 12. ure)

Športno društvo Maestral
vabi v svoje programe

A. Športna delavnica za otroke od 6-9 let
ponedeljek in sreda od 15.45 do 16.45 v telovadnici OŠ Dante Alighieri

B. Rokomet za deklice od 7-10 let
torek in četrtek od 13.30 do 14.30 v telovadnici OŠ Livade

C. Rekreacija za odrasle, študente
petek od 19.00 do 20.00 v telovadnici OŠ Dante Alighieri

Prijave in informacije: ŠD Maestral, Premrlova 1, Izola 
tel: 64041-09,640-41-10 (od 10. do 12. ure)

NAMIZNI TENIS
V soboto je v Arrigoniju 
potekal 5. klubski turnir za 
kadete, kadetinje in mlajše. Pri 
kadetih je prvo mesto 
prepričljivo osvojil Simon
Frank, drugi je bil Blaž Petrina, 
tretji pa Gregor Vukovič.
Pri dekletih je zmagala Marika 
Jauševac pred Kristin Fatorič in 
Alenko Ačimovič.

POZIV CENTRU ZA ŠPORT
Vprašanje objektov ni le problem s katerim se morajo soočati klubi 
in športna društva ampak je tudi problem, ki ga morajo reševati 
lokalna oblast ter njene ustanove, kot je Center za šport oziroma 
njegovi organi. V zadnjem času smo priče nekaterim hudim 
prostorskim problemom posameznih klubov (Veslaški klub Argo, 
Jadralni klub Olimpie), nejasna je usoda nekaterih društev v 
objektih, ki naj bi jih rušili (NTK Arrigoni, Partizan itd.), prav tako 
je malo znanega o investicijah v nekatere športne objekte (novi 
prostori ob stadionu, pomožno nogometno igrišče, kegljišče itd.). 
Tudi športniki in predstavniki društev bi radi govorili o teh stvareh 
in zato v imenu še nekaterih društev pozivamo Center za šport 
občine Izola naj organizira posvet s to vsebino. Rade volje mu bomo 
pomagali pri pripravi le-tega. (JK Olimpie)

STE IZGUBILI OČALA?
Na Manziolijevem trgu so v sredo, 15. januarja našli najverjetneje moška očala z
dioptrijo in zlatim okvirjem. Dobite jih v knjigami Graffit, tel.:6418 303.

f boutìoue ninn ^
IZOLA, Ljubljansko 40, tel. 05 / 641 - 62 - 25

ZA TEKSTILNE IZDELKE OPUŠČENEGA 
PROGRAMA VAM NUDIMO

50% POPUST
OB TAKOJŠNJEM PLAČILU.

POPUST VELJA DO RAZPRODAJE ZALOGE!

^ Bodite drugačne, oblecite se pri NINI, v Ljubljanski 40 v Izoli!^



December v Izoli ~ Dicembre a Isola
Zaključno žrebanje akcije December v Izoli je za nami in izvedeli 
smo, katera je letošnja najsrečnejša številka kupona. Z novim 
avtomobilom Seat Ibiza se bo zapeljal nekdo, ki je nakupoval v 
Mercator Degroievem Marketu v Jagodju in ima kupon s 
številko 06164.
Kdo je ta srečnež ali srečnica še ne vemo, pričakujemo pa, da se bo 
kmalu oglasil. Časa ima sicer do 28.februarja, a tako dolgo še 
nihče od dosedanjih dobitnikov ni čakal in prva gotovo tudi 
letošnji ne bo.

Prireditev, ki smo jo posneli tudi za lokalno televizijo, je bila 
seveda čisto izolska, saj so pri žrebanju sodelovali sami domačini. 
Voditeljica in povezovalka je bila Nataša Benčič Posega, z gosti 
pa je poklepetal kar Mandračev urednik Drago Mislej-Mef.
Pet številk, ki skupaj sestavljajo dobitno številko, so tudi letos 
izžrebali naši gostje, ki so vsi po vrsti tudi naši someščani. Začeli 
smo pri zadnji številki, prvi pa je žrebal Tonči Žlogar, slovenski 
nogometni reprezentat. Potegnil je štirico, nato so se zvrstili še 
Marjetka Popovski, zborovodkinja priljubljenega pevskega zbora 
Val Moija izolskega Doma upokojencev, Nelfi Depangher, znani 
Faraon, Miran Korenika, uspešni vinar iz Kort ter županja Breda 
Pečan.
Dobitnik avto
mobila je resda 
samo eden, mi pa 
smo v zaključnem 
žrebanju podelili še 
24 lepih nagrad.
Miran Korenika je 
izžrebal številko 
kupona 21001, ki so 
ga v Knjigarni in 
papirnici DZS-ja 
(ali po domače 
Lipi) podarili neko
mu, kije nakupoval 
pri njih. Lastnik ali lastnica omenjenega kupončka bo odpotoval 
na izlet v Pariz, s seboj pa bo lahko vzel še družinskega člana ali 
prijatelja. Miran je priznal da mu ne bi bilo odveč potovati v 
prestolnico države, ki se ponaša s svetovno znanimi vini. Njena 
vinorodna območja je že obiskal, Pariza pa še ne, je povedal. 
Tonči, Nelfi in Marjetka so izžrebali tri nagrajence, ki bodo skupaj 
z nekom od svojih bližnjih šli na izlet v Benetke s katamaranom 
Prince of Venice. Ugotovili smo, da so izžrebane kupončke enemu 
svojih kupcev podarili v trgovini Ban, v Soči ter v trgovini 
Piacer. Ugotovili smo, da seje te male trgovine v Ljubljanski ulici

v letošnji akciji 
December v Izoli še 
posebej držala sreča, 
saj je bil v vsakem 
od štirih letošnjih 
žrebanj izžreban 
kuponček iz te 
trgovine, pa tudi lani 
je bila tu izžrebana 
druga nagrada.
Z

Komisijo, ki je bdela nad žrebanjem so sestavljali: Branko 
Andrejašič, načelnik Upravne enote Izola, Tanja Žlogar, ki je 

vsakim od njih zastopala Območno obrtno zbornico Izola ter Jože Černelič, ki 
tudi malce j® na Občini Izola zadolžen za področje turizma.smo____________________________________________

poklepetali in izvedeli, da Tonči pridno študira in trenira nogomet. 
Selektor ga je poklical v reprezentanco tudi za tekmo proti 
Portugalski in Izolani bomo prav gotovo navijali zanj. Tisti, ki mu 
je Tonči »podaril« izlet v Benetke pa še toliko bolj.
Potem ko je Nelfi Depanger osvojil nagrado za tekst Stari 
peškador na Hit festivalu imajo Faraoni veliko dela s promocijo 
zadnjega albuma Solinar. V Izoli se še dobro spomnimo velikega

koncerta ob 30.letnici Faraonov, 
zdaj pa se že bliža 40.obletnica 
delovanja. Seveda nas je zanimalo, 
kako bodo Faraoni to proslavili. 
Nelfi pa se je samo namuznil in 
povedal, da lahko tisto »tapravo« 
pričakujemo ob njihovi 
50.obletnici. Da bodo Faraoni do 
takrat obstali seveda ne dvomimo, 
saj jim idej in energije ne zmanjka 
in vsako leto nas presenečajo z 
novimi hiti.

Srečno in udobno vožnjo je bodočemu Tako kot energije ne manjka
Marjetki Popovski ter pevcem iz 
Doma upokojencev, ki so 
decembra posneli material za 
drugo CD ploščo. Predstavili jo 

bodo sredi februarja, spomladi pa bodo v Izoli gostili pevske zbore 
Domov upokojencev iz vse Slovenije, saj so lani na njihovem 
srečanju prejeli prvo nagrado.
Naši gostje so na zaključni prireditvi izžrebali 5 nagrad, ostalih 
dvajset manjših pa smo nato izžrebali kar v našem uredništvu. 
Katere so letošnje srečne številke, si lahko preberete na sosednji 
strani.
Dobitniki nagrad naj se zglasijo na Uredništvu Mandrača, 
Veliki trg 1, 6310 Izola ali po tel. 05/ 640 00 10 ob delovnikih 
med 10. In 12. uro oziroma naj se javijo po elektonski pošti 
urednistvo@mandrac.com zaradi prevzema nagrad. Dokazilo 
o dobitku je drugi, večji del kupona z isto serijsko številko. 
Rok za prevzem nagrad je 28.2.2003 
(K.B.)

lastniku Seata Ibize zaželel tudi Andrej 
Jereb, dvakratni slovenski državni prvak in 
letos jugoslovanski državni prvak v 
rally-u, ki tekmuje z enako znamko 
avtomobila.
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December v Izoli - Dicembre a Isola
FINALNO ŽREBANJE

mmESTRAZIONE FINALE
13.01.2003________________

m.
ŠT,

20.

7.
25.
23.
6.

8.

1.

IZŽREBANA ŠTEVILKA 
NO. ESTRATTO

00888
02104 (Moderato Cantabile)
02119 
02635
02982 (Market VANJA)
05897 (Mercator Degro-Market Jagodje) SCANNER
06164 (MarketJagodje-MercatorDegro) AVTOMOBIL

SEAT IBIZA

NAGRADA- 
PREMIO

KOMPLET KNJIG 
ROLERJI 
KOMPLET KNJIG 
KOMPLET KNJIG 
FOTOAPARAT

REZULTAT11. VMESNEGA ŽREBANJA DNE 10.12.2002
IZŽREBANA ŠTEVILKA

10. komplet knjig 01698 (Hipermarket SPAR)
3. Fotoaparat 01742 (Hipermarket SPAR)
7. komplet CD plošč 01869 (Hipermarket SPAR)
11. komplet knjig 04475 (Mercator Degro -Trg republike)
15. žoga
8. komplet CD plošč
9. komplet knjig
14. Naročnina na Mandrač
16. žoga
1. nagrada-ldet za 2 osebi v

13971 (Hipermarket SPAR)
20328 (Trgovina PLACER)
20901 (DZS - knigarna in papirnica Žiga Zois) 
20994 (DZS-knigarna in papirnbŽiga Zois) 
23628 (Market NANOS-Hrib)

Gardaland 23701 (Market NANOS-Hrib)
5. Skiro 24741 (Mercator Degro-Veluščkova)
6. komplet CD plošč 24897 (Mercator Degro-Veluščkova)
12. Naročnina na Mandrač 41114 ( trgovina REVITA)
13. Naročnina na Mandrač 42849 (Market Livade - Mercator Degro)
2. nakit-ogrlica 42886 (Market Livade - Mercator Degro)
4. Walkman 42889 (Market Livade-Mercator Degro)

REZULTATI 2. VMESNEGA ŽREBANJA DNE 17.12.2002
IZŽREBANA ŠTEVILKA

18.
10.

11.

16.
13.
4.

3.

14.
12.

22.

17.
19.
24.
5.

9.
21.

15.

08958 KOMPLET KNJIG
10660 (Hipermarket SPAR) PLANINSKI NAHRBTNIK
12831 (Hipermarket SPAR) DVD
15319 KOMPLET CD PLOŠČ
18864 (Trgovina BAN) NAROČNINA NA MANDRAČ
19834 (SOČA) IZLET V BENETKE ZA

2 OSEBI S PRINCE 0FVENICE
20275 (Trgovina PLACER) IZLET V BENETKE ZA

2 OSEBI S PRINCE 0FVENICE
21001 (DZS Knjigarna in papirnica Žiga Zois) IZLET V PARIZ

ZA 2 OSEBI
21235 (Fotooptika RIO) NAROČNINA NA MANDRAČ
25713 (Mercator Degro-Market Livade) NAROČNINA NA MANDRAČ
26357 KOMPLET KNJIG
29355 . KOMPLET CD PLOŠČ
34922 KOMPLET KNJIG
38558 KOMPLET KNJIG
40311 (Trgovina BAN) IZLET V BENETKE ZA

2 OSEBI S PRINCE 0FVENICE
43136 (Arlfoto) 'j ; TISKALNIK
46283 KOMPLET KNJIG
49311 (Market NANOS-HRIB) KOMPLET CD PLOŠČ

3. Fotoaparat 00624 (Market Nanos-Hrib)
10. komplet knjig 02931 (Market Vanja)
6. komplet CD plošč 04817 (Market EL DORADO)
11. komplet knjig 7476 (Mercator Degro Market Jagodje)
8. komplet CD plošč 11162 (Hipermarket SPAR) ___
15. žoga 11372 (Hipermarket SPAR)
13. Naročnina na Mandrač 11692 (Hipermarket SPAR)
7. komplet CD plošč 11699 (Hipermarket SPAR)
2. nakit-verižica 18036 (SOČA)
9. komplet knjig 19854 (SOČA)
16. žoga 20284 (Trgovina PLACER)
12. Naročnina na Mandrač 23126 (ŠPORT MALA) ; ,
14. Naročnina na Mandrač 25027 (Mercator Degro Market Livade)
5. Skiro 25041 (Mercator Degro Market Livade)
1. nagrada-lzletza2osebiv

Gardaland 27137 (Mercator Degro Market Livade) 
4. Walkman V. 40193 (Trgovina REVITA)

REZULTATI TRETJEGA VMESNEGA ŽREBANJA DNE 07.01.2003
IZŽREBANA ŠTEVILKA

1. nagrada-lzletza2osebiv
Gardaland

3. Fotoaparat
6. komplet CD plošč
10. komplet knjig
5. Skiro
8. komplet CD plošč
15. žoga

1 4. Walkman
2. nakit-verižica
11. komplet knjig
16. žoga
14. Naročnina na Mandrač 
13. Naročnina na Mandrač
9. komplet knjig
12. Naročnina na Mandrač
7. komplet CD plošč

14250 (Mercator Degro - Dantejeva ul.) 
16220 ( Mercator Degro v 
17424 (Mercator Degro-Veliki trg) 
17463 (Mercator Degro-Veliki trg) 
17788 (Mercator Degro-Veliki trg)
19206 (Soča)
19622 (Soča)
22169 (Discont BTC)
22955 (Mercator Degro-Market Jagodje) 
29570 (Mercator Degro-Market Livade) 
30424 (Trgovina Piacer)
32555 (Hipermarket SPAR)
34410 (Hipermarket SPAR)
38345 (Market Nanos-Hrib)
43390 (Trgovina SANIS)
45481 (Trafika 3 DVA-Veliki trg)
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Podkupnine za komisijo? v

REVIZIJA ODLOČB 0 INVALIDSKIH UPOKOJITVAH?
S policijske uprave Koper so sporočili, da kriminalisti zbirajo 
obvestila o sumu kaznivega dejanja dajanja in jemanja 
podkupnine po 267. in 268. členu KZ RS. Zaradi interesa 
preiskave drugih uradnih podatkov niso dajali, po neuradnih 
vesteh pa naj bi se kriminalisti s primerom ukvaijali že leto dni. 
Prejemanja podkupnin naj bi bil osumljen zdravnik, ki je na ta 
način nekaterim posameznikom pomagal, da so se invalidsko 
upokojili. Osumljenega zdravnika L.Č. naj bi priprli, kot kaže pa 
podkupnin ni prejemal osebno, temveč naj bi mu pri tem 
pomagala vsaj še dva posameznika. Osumljeni so svoja dejanja 
zanikali, več pa bo pokazala nadaljnja preiskava, ki še ni 
končana. Kaže pa, da gre za bolj razvejano mrežo jemanja 
podkupnin, po neuradnih vesteh pa naj bi tožilstvo že zahtevalo 
revizijo postopkov invalidskega upokojevanja za nekaj let nazaj. 
(K.B.)

NATO - PRED REFERENDUMOM
Pri Mirovnem inštitutu sta izšla dva zbornika oziroma zbornik in 
priročnik s teksti, ki so namenjeni treznejšemu odločanju ob 
referendumu glede vstopa v Nato. Obe knjigi bosta naprodaj v 
knjigarni Graffit na Manziolijevem trgu, kjer pripravljajo tudi njuno 
predstavitev z nekaterimi od avtorjev.

V zborniku z naslovom NE NATO - MIR NAM 
DAJTE! svoja stališča predstavljajo: dr. Rastko 
Močnik, dr. Jože Mencinger, dr. Tonči Kuzmanič, 
dr. Darij Zadnikar, dr. Zoran Kanduč, dr. Bojan 
Radelj, Peter Kovačič-Peršin, Marta Gregorčič, 
Milan Gorjanc, Tone Peršak, Gorazd Kovačič in 
Janko Messner

c,-: -4«*
Ss&'Afc

DAJTE t

Avtorji državljanskega priročnika NATO - ZA IN 
PROTI pa so: Gorazd Kovačič, Marta Gregorčič in 
Nina Fabjančič Pregled argumentov za in proti 
vstopu v Nato je namenjen vsem, ki si želijo o 
vprašanju Nata izoblikovati lastno mnenje oz. 
kompetentno sodelovati v javnih debatah.

rh ' ;

M in PROTI

Gasilci iz Kort

KOLEDARJI ZA KRAJANE
Gasilci Prostovoljnega gasilskega društva smo po nekajletnem 
premoru nabavili 400 komadov lično izdelanih koledarjev, 
opremljenih s fotografijami domačih gasilcev.
Koledarji so bili namenoma nabavljeni za to, da se krajanom krajevne 
skupnosti Korte, katerega teren pokriva naše gasilsko društvo, vsaj 
deloma zahvalimo za pomoč pri širitvi varnostne kulture s področja 
požarne varnosti, ki se iz leta v leto boljša.
Pred božično novoletnimi 
prazniki so člani društva 
po vseh vaseh in zaselkih 
krajevne skupnosti Korte 
razdelili lično izdelane 
koledarje in krajanom 
voščili vesele božične 
praznike, ter zdravo, 
uspešno in požarno varno 
leto 2003.

Vesel božič in
srečno novo leto ^

2003 vatn želi W ov^oTSe
PROSTOVOLJNO GASILSKO DRUŠTVO

llig? • •: =£ j iiT • H=r :s.§S ŠH ;
li iiit-

Is- ; fiy
Ko smo kasneje opravili oceno te akcije, smo ugotovili, da je bila pri 
skoraj vseh krajanih ugodno sprejeta, celo več, saj so se krajani izkazali 
tudi kot dobri donatorji in vsi skupaj Prostovoljnemu gasilskemu 
društvu Korte podarili znatno vsoto denarja, zator se vsem krajanom 
vasi Korte, Malija, Šared in Cetore, ter krajanom zaselkov Medoši, 
Nožed in Morgani iskreno zahvaljujemo za vse denarne prispevke in 
vam obenem obljubljamo, da bo denar racionalno porabljen za nakup 
prepotrebne gasilske tehnične opreme.

predsednik PDG Korte: Franc Bratož

Šola v naravi v Zrečah in na Rogli

SPOMINI V STAVKU ALI DVEH
Učenci 4. b razreda OŠ Livade so bili v času od 4. do 12. decembra 
na Šoli v naravi v Zrečah in na Rogli. Tam so pisali vsak svoj 
dnevnik, učiteljica Liljana Hrvatin pa je izbrala nekaj zanimivih 
utrinkov.

Moji sošolci so šli na Roglo, jaz pa sem ostal doma. Ko so bila poročila 
na TV, sem pozorno poslušal in gledal, saj bi bil zelo vesel, če bi 
zagledal svojo učiteljico in sošolce. (Željko)
Ponedeljek, 9.12. 2002
Danes sem prvič odšel od dom za sedem dni brez staršev (Gregor) 
Dolga pot na Roglo se je začela zelo zgodaj. Nekje na sredini poti je 
začelo snežiti (Yvonne)
Torek, 10.12. 2002
Učitelji so nam razdelili smučarske karte. Vsaka skupina je šla s svojim 
učiteljem na vlečnico. (Tami)
Danes smo končno odšli na sedežnico. (Dean)
Popoldansko smučanje je bilo naporno. Bila je megla, zato nisem nič 
videla. Na sedežnici je bilo mrzlo. (Kristina)
V bazenu smo se kopali, špricali in počeli še marsikaj. (Elvir)
Po večerji smo šli na kratek zabavni večer. Tam smo peli, plesali in se 
igrali telepatijo. (Lucijan)
Sreda, 11.12. 2002
Danes zjutraj so nas snemali s kamero. Vsi smo bili zaspani. 
Pretegovali smo se in se skrivali pred kamero. (Tia)
Kosilo je bilo slastno, brado smo imeli vsi mastno. (Gaja)
Sreda podobna torku je bila, le da danes smučala sem za dva. (Marija) 
Po večerji pa... V KINO. Res smo odšli v kino, kjer smo si ogledali film 
Little Steward. Bil je zelo zanimiv in zabaven. (Nina)
Èetrtek, 12.12. 2002
Z Maticem sva spala kot dva topa. Tudi danes sem dobro smučal. 
(Matija)
Danes smo se pripravljali za smučarsko tekmo. Mene je bolela noga, 
zato sem malo smučal. (Andrej)
Imel sem zelo razburljiv dan. Prvič sem šel na sidro in sedežnico. 
Priznam, da me je bilo malo strah. (Matic)
Danes nisem smučala, zato sem delala snežaka. (Valentina)
Plavali smo tudi v zunanjem bazenu. (Anes)
Zvečer smo se pripravljali na zaključni večer in žrebali štartne številke. 
(Josip)
Petek, 13.12. 2002
Po kosilu smo imeli tekmovanje. Štartala sem druga, na koncu sem bila 
deseta. To je za začetnika kar dobro. (Nea)
Tretja in četrta skupina sta tekmovali skupaj. Dobila sem bronasto 
medaljo. S svojim uspehom sem bila zelo zadovoljna. (Martina)
Po večerji smo nastopali in učitelji so nam razdelili medalje. (Dejan) 
Končno so prišli rezultati. Bil sem prvi. Dobil sem lepo medaljo. 
(Gašper)
Zaključni večer je bil zabaven, ker so bile nagrade zanimive in lepe. 
Kljub temu, da nisem dobil zlate medalje, mi je bilo všeč. (Mirko)
Od Rogle smo se poslovili, nagrade dobili in učitelji so nas nežno 
krstili. (Mojca)
Sobota, 14.12. 2002
Zadnji dan pa, oh gorje, kdo bo potovalke pripravil in za seboj vse 
pospravil? (Keti)

_______  zbrala Lilijana Hrvatin
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gledališče
Petek, 17. 01. ob 2030 KULTURNI DOM IZOLA

Kulturni center Izola in KUD Baladoor predstavljata:

Jazz večer

Prodaja vstopnic : dve uri pred koncertom na blagajni Kulturnega doma 
Vstopnina: 1.500 SIT

Sobota, 18. 01. 17.00 KULTURNI DOM IZOLA
KCI/JSKD-O.I. Izola

Premiera otroške gledališke predstave
Gledališče STEPS Izola

Ela Peroci

NUCA COPATARICA
Režija : Vesna Jugovac

Vstopnina: 500 SIT

Sobota, 18.1. Ob 20.00 KULTURNI DOM IZOLA
Otto Schenk

REKVIZITER
Monokomedija

Igra BOGOMIR VERAS
Star rekviziter pride na oder pripraviti sceno za naslednji 

dan - dvorana je polna gledalcev, čeprav ni predstave. 
Rekviziter publike ne more odsloviti, saj so plačali 

vstopnico in tako se počasi sprosti ...Če se želite 
zabavati, poslušati v živo zapete operne arije, nasmejati 

ob baletni predstavi,in doživeti kup zgod in nezgod 
zakulisnega mojstra Joška Vrleža, potem vam 

priporočamo ogled predstave.
Zagotovite si vstopnice pravočasno !

Vstopnina :
v pretprodaji: 1.800 in 1.600 SIT za upokojence, študente in dijake 
na dan predstave: 2.000 in 1.800 SIT za upokojence, študente in dijake

40. Koncertna sezona - 5. koncert Društva prijateljev glasbe Koper 2002/2003 

MEDNARODNI MOJSTRSKI CIKEL - Od Haydna do Piazzolle
Torek, 21. januaija 2003 ob 19.30 

Dvorana Pokrajinskega muzeja Koper - Palača Belgramoni Tacco

PIHAUII KVINTET ARIA RT
Spored: Joseph Haydn, Franz Danzi, Jacques Ibert, Paul Hindemith, Malcolm Arnold, Astor Piazolla

Pihalni kvintet ARIART je bil ustanovljen leta 1996. Ansambel je opozoril nase tako s 
številnimi koncerti doma in v tujini (Avstrija, Italija, Danska, Španija), kot tudi z rednimi 
snemanji za arhiv Radia Slovenija. V septembra 1999 so kot predstavniki Slovenije igrali na 
koncertu, ki je bil neposredno prenašan po evropskih radijskih postajah (EBU) European 
Broadcast Union. Poleg železnega repertoarja kvintet izvaja številne priredbe in lahkotnejša 
dela, ki le še poudarjajo privlačnost in barvitost te edine klasične zasedbe pihal. H sodelovanju 
pa na svojem koncertnem ciklu "ARIARTove Serenade" povabijo tudi različne instrumente in 
tako izvajajo komorna dela za večje pihalno - godalne sestave. Posebno pozornost posvečajo 
delom slovenskih skladateljev. Leta 1998 je kvintet pri ZKP RTV Slovenija izdal svojo prvo 
zgoščenko. Letos je kot edini slovenski predstavnik nastopil na "Tednu slovenske kulture v 
Madridu" v prestižni dvorani kulturnega centra Circulo de Bellas Artes.

kino ODEON
ČETRTEK, 16.1., PETEK, 17.1., SOBOTA, 18.1., NEDEUA, 19.1., PONED., 20.1. in 
TOREK, 21.1.2003

FORMULASI ob20.30 Formula51/The51stState),komedija 
Režija: Ronny Yu / Vloge: Samuel L.Jackson, Robert Carlyle, Emily Mortimer;

Art KINO - Odeon
sreda 22.1. ob 20.30 kriminalna drama
Filmi z ljubljanskega mednarodnega filmskega festivala - LIFE
Absolutnih 100
Velika nagrada festivala v Solunu 2002 
Režija: Srdan Golubovič
Igrajo: Vuk Kostič, Srdan Todorovič, Paulina Manov, Saša Ali, Bogdan Diklič

Beograd konec devetdesetih. Igor Gordič je do nedavnega slovel kot olimpijski 
prvak v streljanju, danes pa tone v pozabo in se vdaja mamilom. Njegov mlajši brat 
Saša, ki nadaljuje Igorjevo športno kariero, ga skuša izvleči iz brez izhodne situacije, 
saj nad bratovo glavo preži mafija. Obenem pa se vneto pripravlja na svetovno 
prvenstvo. Kljub njegovi izjemni nadarjenosti mu nov mafijski lastnik kluba omeji 
treninge v dvorani, zato Saša, jezen in razočaran nad svetom, stvari vzame v svoje 
roke. Edina možnost, da reši brata izpod mafijskih krempljev, je streljanje v živo 
tarčo. Zgodba o dveh bratih je nekakšen poligon za celjenje ran, ki jih je povzročil 
Miloševičev režim. Dinamično in akcijsko zrežirana drama ima dovolj svežine, v 
njej se zrcali ne le srbska, ampak kar balkanska situacija zadnjih let. Prvenec 
mladega obetajočega režiserja Srdana Goluboviča je pravi krik nemoči, obenem pa 
manifestacija jeze, ki tli...

Javni sklad RS za kuKurne dejavnosti - Območna izpostava Izola

Vabimo vas na 
otvoritev razstave slik

ESTER
LAMPIČ
ki bo danes v četrtek 16.1. ob 19. uri 
v Sončni dvorani 
v ulici Giordano Bruno 6 Izola.

JSKD

galerija ALGA
Petek, 17. 01. ob 19.00
Že tretjič zaporedoma bomo v naši 
galeriji prikazali delček zasebne etnološke zbirke
Janeza Janežiča:

"FOTOGRAFIJA 
IN FILM"
Razstava zajema niz fotografij iz začetka prejšnjega in 
začetka tega stoletja. Kopalke, modo tistega časa, 
otroke z igračamL.in mnogo drugih zanimivih 
predmetov.
Galerija je odprta med 10.00 in 12.00 ter med 17.00 in 19.00.

PREKLIC JAVNEGA RAZPISA
Obveščamo vas, da Javni sklad RS za kulturne dejavnosti preklicuje Javni 
razpis za zbiranje predlogov za financiranje in sofinanciranje kulturnih 
programov in projektov s področja kulturnih dejavnosti za leto 2003, ki je 
bil objavljen v Uradnem listu št. 1-3 / 2003, z dne 10.01.2003, Ob-84910 in 
na domači strani JSKD (www.jskd.si).

Nov javni razpis bo objavljen predvidoma v začetku februarja 2003, po objavi 
novega Pravilnika o načinu dela ministrstva, pristojnega za kulturo, v zvezi s 
postopkom izbire kulturnih programov in projektov, ki se financirajo, 
postopkom sklepanja pogodb in načinom izvajanja nadzora nad pogodbami.

Zvonka Radojevič, vodja 01 Izola in Koper



Sneg v Izoli v ^

MISS IN MISTER SNEŽENI MOZ
V dneh, ko je bila Izola pred snegom 
nas je prevzelo nekakšno veselje, ki 
ga včasih sicer pogrešamo, zdaj pa je 
udarilo na plan z vso močjo.
Otroci so privlekli sanke s podstrešij, 
odrasli so se lotili kidanja snega, 
malo starejši so se šli prave vojne s 
kepanjem, mnogi pa so se lotili 
oblikovanja sneženih mož in celo 
sneženih žena.
Na uredništvu je zvonil telefon s 
predlogi naj pridemo poslikati tega 
ali onega, nekatere smo res spravili v 
arhiv in zdaj vam jih dajemo v oceno 
in za spomin na ta lep teden Izole pod 
snegom.

Snežak na zgornji 
fotografiji je 
pobral takorekoč 
ves sneg iz 
dvorišča ob Alie-' 
tovi ulici, na desni 
pa so avtorji ču
dovite snežene 
ženske, ki je 
"krasila" dvorano 
v Kraški ulici

Eni so delali velike, drugi pa 
miniaturne. Ta na levi je iz serije 
takoimenovanih sneženih mo- 
žicljev. Lep pa je prav tako.

Marko in Andrej iz Jagodja 
sta naredila tega veselega 
možakarja, ki pa je bil brez 
dokumentov in je končal za 
ograjo. Rekli bi, da je - 
sneženi begunec.

TTHrnr
Jana in Ela pa sta si naredili 
svojega fanta. "Malo je hladen" 
sta rekli, "ampak je dober, ker 
nične teži in še stopil se bo 
kmalu".
Možakar na spodnji fotografiji 
pa očitno ne ve, da kajenje škodi 
zdravju. Zato gaje že pobralo.

20 LET BOLNIŠNICE "NA HRIBU"
Na krajši slovesnosti v sredo popoldne, so v Splošni bolnišnici Izola 
obeležili 20.obletnico začetka delovanja te ustanove na sedanji lokaciji.
Prizadevanja za izgradnjo bolnišnice na našem področju segajo že več desetletij 
nazaj, prvi konkretni načrti za gradnjo na tej lokaciji pa v leto 1972. Temeljni 
kamen je bil postavljen leta 1978, gradnja pa seje pričela leto dni pozneje, po 
izgradnji ceste Ruda-bolnišnica. Že konec leta 1982, na tedanji praznični 
29.november, se je v nove prostore preselil oddelek kirurgije iz stare izolske 
bolnišnice, naslednje leto intemistični oddelek, nato pa postopoma še ostali 
oddelki nekdanje Splošne bolnice Koper, ki so delovali na številnih lokacijah od 
Ankarana do Pirana. Pod isto streho so se vsi oddelki združili šele leta 1997, 
ko seje na hrib preselil tudi ginekološko-porodniški oddelek.
Kot je v svojem nagovom spomnil dr. Tomaž Gantar, sedanji direktor 
bolnišnice, je bila ta ustanova zgrajena predvsem s sredstvi obalnega 
gospodarstva ter prebivalstva Po njegovem mnenju je izolska bolnišnica ena 
lepših v Sloveniji, a žal tudi ena najdražjih, kar zadeva vzdrževanje. 
»Srečujemo se s podobnimi težavami kot ostale bolnišnice. Gre za razkorak 
med željami zdravstvenih delavcev in bolnikov ter razpoložljivimi denarnimi 
sredstvi Naš osnovni cilj za v bodoče pa ostaja: biti prijazna bolnišnica, ki se 
zna približati bolniku,« je zaključil Gantar.

Državni sekretar z Ministrstva za zdravje dr. Dorjan Marušič je poudaril 
prispevek izolske bolnišnice k razvoju slovenskega zdravstva in predvsem 
zdravstva v Slovenski Istri, koprski župan Boris Popovič pa je bolnišnici ob 
jubileju podaril Zlato sonce, priznanje Mestne občine Koper. Čestitke ter 
priložnostni darili so predstavnikom bolnišnice izročili tudi podžupan Občine 
Izola Branko Simonovič ter piranska županja Vojka Štular.
Ob tej priložnosti sta strokovna direktorica bolnišnice dr. Nataša Černič 
Šuligoj ter direktor dr. Tomaž Gantar podelila devet priznanj zaslužnim 
utemeljiteljem strokovnega razvoja bolnišnice za njihov izjemen prispevek. 
Prejeli sojih: prim.prof.dr. Marko Kolenc, prim.dr.Branko Šalamun, prim. 
dr. Vojko Pertot, dr. Jože Trstenjak, dr. Božena Žen-Boh, dr. Majda 
Žagar-Jelačin, dr. Dubravka Vodušek, dr. Ranko Kariolic ter dr. Franc 
Zajc. Ob tem se je dr. Branko Šalamun spomnil tudi vseh zdaj že preminulih 
zdravnikov in medicinskih sester, ki so v preteklih desetletjih s svojim delom 
prispevali k razvoju osrednje zdravstvene ustanove v naši regiji.
V izolski bolnišnici zdaj delujejo oddelki za kirurgijo, interno medicino, 
ginekologijo in porodništvo, pediatrijo in oddelek medicinskih služb. 
Bolnišnica ima 565 zaposlenih, od tega tri četrtine medicinskega osebja, med 
katerim je 81 zdravnikov in 278 medicinskih sester. V lanskem letu so 
hospitalizirali več kot 12 tisoč bolnikov in opravili 109 tisoč ambulantnih 
pregledov bolnikov, ki prihajajo predvsem iz občin Koper, Izola, Piran, Sežana, 
Postojna in Ilirska Bistrica.
V preteklih letih so sredstva za nakup medicinske opreme prispevali tudi 
številni donatorji, tako gospodarske družbe kot posamezniki. V dveh večjih 
akcijah za nakup mamografa ter otroškega ultrazvoka za srce je sodelovalo 
več kot tri tisoč občanov. V letu 2003 nameravajo s pomočjo donatorjev kupiti 
nujno potreben ultrazvok za srce, za kar so doslej zbrali 7 milijonov tolarjev, 
na slovesnosti pa je ček za milijon tolarjev izročilo še gradbeno podjetje 
Stavbenik. (Karmen Bučar)

14



KRIMINALIJE
POŽAR V AVTOKAMPU
V avtokampu Jadranka je prejšnji teden zgorela kamp prikolica v kateri 
sta živela izvenzakonska partnerja skupaj s psom. Tistega dne sta šla oba 
z doma na delo, psička pa je ostala v kamp prikolici, ki sojo ogrevali z 
električno pečico. Najverjetneje je psička prevrnila pečico ali pa v njeno 
bližino privlekla kakšen gorljiv predmet. Kakorkoli že, v prikolici je 
zagorelo in požara ni bilo mogoče ukrotiti, tako da je njuno začasno 
stanovanje zgorelo do tal, v požaru pa je poginila tudi nesrečna psička.

SKORAJ SEDMICA
Zelo lep plen je pobral neznanec, kije vlomil v trgovino in ukradel nekaj 
manj kot 2 milijona tolarjev. Šlo je za izkupiček dvehtrgovin, ki so ga 
hranili v kartonasti škatli. Seveda so se policisti zelo angažirali pri 
iskanju roparja ali roparjev, ovadbo pa so podali temeljnemu tožilcu.

ZVONENJA JE PREVEČ
Policisti prejemajo vse več pripomb stanovalcev iz okolice cerkve sv. 
Mavra, ki se pritožujejo zaradi glasnega in pogostega zvenenja, posebej 
pred posameznimi cerkvenimi obredi. Policisti so prizadete napotili na 
inšpekcijske službe.

SORODNIKOV NE IZBIRAŠ
Vstanovanju sta se sprla stric in nečakinja. Pravega razloga za slabo 
voljo in prepir nista vedela niti onadva, še manj pa policisti, ki so prišli 
na intervencijo. Stric je seveda zmagal (fizično) in je nečakinjo udaril 
ter jo vrgel iz stanovanja. O končni krivdi pa bo odločal sodnik za 
prekrške.

LOKALIZMI V LOKALU
Venem od izolskih lokalov sta se sprla gosta. Ni povsem jasno zakaj, 
mogoče pa je, daje bil razlog vtem, daje bil eden Ljubljančan, drugi pa 
Izolan. Končalo se je tako, da je Ljubljančan Izolana udaril v glavo, k 
sodniku za prekrške pa bosta morala kar oba.

ZAPIRAJTE PRTLJAŽNIKE
Neznani storilec je na neznan način ugotovil, daje prtljažnik avtomobila 
odklenjen, v prtljažniku pa je našel stojalo za kamero. Stojalo je bilo 
pravo in tako je neznanec lastnika oškodoval za dobrig 200 tisočakov, 
sam pa ga bo verjetno prodal za par tisočakov.Če vam ga bo kdo skušal 
prodati veste od kod je prišlo.

BREZ NESREČ V SNEGU
Zaradi snega so sevozne razmerev občini zelo poslabšale, komunalci in 
policisti pa so skušali pomagati po najboljših močeh. Tudi zato, pa tudi 
zaradi vzornega obnašanja voznikov, v času sneženja policisti niso 
zabeležili niti ene hujše prometne nesreče. Nekaj več dela so imeli le v 
torek, ko je voznik zapeljal s ceste na obvoznici. Promet je bil nekaj časa 
oviran, hujših posledic od zvite pločevine pa ni bilo.
Policisti so tudi ugotavljali, da nekateri občani niso očistili pločnikov 
pred hišami oziroma bloki, še najbolje pa so jo odnesli tisti, ki so javne 
površine pozidali ali ogradili in jim tako ni bilo treba nič čistiti.

Z VERIGAMI PO MESTU
» I ra Za slovensko Primorje velja izjema 

zakona o varnosti v cestnem prometu, 
saj pri nas zimske gume niso 

JgJ obvezne, zato pa moramo imeti s 
seboj snežne verige. Prejšnji teden so 
marsikomu prišle zelo prav, tudi med 
vožnjo čez glavno izolsko križišče.

ALKO LESTVICA
Tokrat policisti niso imeli veliko časa za preverjanje prisotnosti 
alkohola na cestah pa tudi prometa je bilo precej manj kot druge dni. 
Kljub vsemu so zabeležili nekaj solidnih rezultatov in sicer: 1.33, 1.31, 
1.10 in dvakrat po 0.77 gramov alkohola na kilogram krvi.

SLAB GASILEC
Policisti in gasilci so odhiteli v Ulico Okt. Revolucije v Izolo, kjer naj bi 
prišlo do eksplozije v stanovanju. Ugotovili so, da je oškodovanec 
gledal TV v dnevni sobi, v kuhinji pa je pustil goreti svečo v kovinskem 
lončku, ki ga je postavil na pomivalno korito. Čez nekaj časa se je 
stopljeni vosek vnel, ogenj pa je zanetil še krpe, ki so visele nad 
lončkom. Ko je oškodovanec opazil požar, je poskušal ogenj pogasiti 
tako, daje nanj zlil vedro vode. To je povzročilo vzbuh, zaradi katerega 
so se razbile šipe na balkonskih oknih in vratih. Skupaj je oškodovan za 
okoli 70.000 SIT.

SEDEM LET NESREČE
Nekaj pred polnočjo je 18- letni dijak iz Izole v Lelit caffè lokalu na 
Ulici Zore Pirello Godina v Kopru razbil ogledalo velikosti 65 x 75 cm. 
Mladenič je to storil na WC-ju z rokama, ki si jih je tudi porezal.

AVTO SE JE NAŠEL
Zanimiv primer so koprski policisti zabeležili v ponedeljek, ko je nekaj 
minut pred 19. uro poklicala policijo 34 letna Izolanka in prijavila, da 
so ji na parkirišču pred trgovskim centrom Supernova ukradli osebni 
avtomobil. Policisti so avtomobil takoj našli, seveda parkiran na 
drugem delu parkirišča kot je zatrjevala prijaviteljica.

MALI OGLASI
- PRODAM GLOBOK VOZIČEK, dobro ohranjen, star 4 mesece, Betka 031 644 815 
( cena po dogovoru )
- STANOVANJE, svetlo do 40m2, najemnina do 45.000 + voda+el, sprotno plačilo, 
vzamem v najem za obdobje 2 let. tel. 031 502 349
- KUPIM ALI NAJAMEM manjše stanovanje s teraso ali balkonom, ali podstrešje z 
možnostjo adaptacije, info tel 041 759 947
- STEKLOKERAMIČNO kuhalno ploščo-CERAN/GORENJE EC T68C 
-HL-popolnoma NOVO, zaradi dvojnega nakupa, PRODAM 20% ceneje (80.000 sit). 
Digitalno upravljanje grelnih polj, vgrajen timer, 4 kuhalne in 7 ogrevalnih površin. 
Telefon: 041 693-363; 040 218-476; 05 6271-360
- V IZOLI kupim garsonjero (vbloku9tel 041 774999
- Prodam gorsko kolo. tel 041 908 046
- PIZZERIJA GUŠT išče kuharja ali kuharico, tel 041/ 675 953
- MANJŠE STANOVANJEza daljše obdobje IŠČEMO v Izoli. Tel.: 031 502 349
- HIŠO (170 m2) z dvoriščem in vrtom v centru Kopra (Zupančičeva 10) PRODAMO. 
Tel.: 627 62 72 od 17-21. ure.
• Renault 4 GTL, letnik 89 z avtoradijem in 100W zvočniki ZELO UGODNO 
PRODAM (50.000 Sit). Tel.: 041 821 442 (po 15. uri)
- INŠTRUIRAM angleščino in italjanščino. Tel. 041 315 966
■ Upokojena učiteljica nudi POMOČ PRI UČENJU otrokom nižjih razredov osnovne 
šole. Tel. 031 445 651
- Iščem GARSONJERO ali ENOSOBNO STANOVANJE v Izoli (Livade, 

Jagodje). Tel.: 031 654 989
- Kombi ZASTAVA 850 ugodno prodam. Tel.: 6580 290
- Prodam ŠIVALNI STROJ Bagat z ohišjem. Tel.: 64 00 010

je tednik holanov
Naslov: Veliki trg 1, 6310 Izola, tel 05/640 0010, fax. 05/640 0015 
Glavni in odg. urednik: Drago Mislej / Uredništvo: D. Mislej, K. Bučar,
M. Motoh / Tehnični urednik: Davorin Marc e-mail: sektor.tehnika@ mandrac.com 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 180 SIT.
Založnik/elektronskiprelom : GRAFFITLINE d.o.o., Izola; teLOS/ 640 0010
elektr.naslov: http://www.mandrac.com; e-mail: urednistvo@mandrac.com
TRR: 10100 - 0029046354 / Tisk: BIROGRAF1KA BORI, Izola



VLEČNICA SE NI DELALA
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Na klasičnih razglednicah je bil na tem kraju slikan istrski osel z vozičkom, smučar pa je 
seveda posebnost, ki jo velja shraniti v krajevni arhiv. Smučar na fotografiji je naš 
fotoreporter PeroPero, ki si je privoščil veleslalomsko smuko po cesti od Belvederja do 
belvederske plaže, malo pa ga je jezilo, da ambiciozni projekt gradnje žičnice od plaže do 
hotela še ni realiziran, saj bi si lahko privoščil še več voženj, morda pa bi lahko kupil celo 
celodnevno smučarsko karto za Belvedere.

KONČNO DOVOLJ IGRIŠČ

Kar ne more storiti občina je postorila narava. Sneg je namreč poskrbel zato, da smo v 
Izoli za teden dni dobili cel kup novih otroških igrišč in športnih objektov. Avtomobili 
so ostali zaparkirani, mnoge ceste pa so zasedli najmlajši s sankami in smučkami pa s 
kepanjem in podobnimi zimskimi igrami. Škoda je le, daje sneg vzdržal le teden dni.

TO JE EDINI IZOLSKI PLUG

MOTOHOV KOT

rž,Ni, "f / '

URNIK:
ODPRTO VSAK DAN 
od 14.00 do 91.00 
SOBOTA od 14.00 do 90.00 
ob ponedeljkih uprto

SOLARIJ 
ležeči in turbo
FINSKA in 
TURŠKA SAVNA
ROČNA in 
VODNA MASAŽA

Izola, Zelena ulica 17 (Obrtna cona)
Tel.: 641 40 33, 641 31 06

Vrste kruha 
za Argeto

Izolskim komunalcem so mnogi očitali, da so prepozno začeli plužiti ceste, 
sami pa so odgovorili, da so šli na ceste že slabi dve uri po začetku sneženja. 
Dežurne ekipe so delale noč in dan, seveda pa vseh cest in parkirišč niso mogli 
pravočasno očistiti, saj imajo en sam pravi plug. Taje bil največkrat na cesti 
med Izolo in Kortami, vendar je sneženje sproti izničilo njihovo delo, tako da 
si voznik lokalnega avtobusa kar dva dneva ni upal na omenjeno relacijo.

Ihph
Dobra stran kruha

DROGA
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